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Úvod 
Mimoriadna  služba  Williama  Branhama  bola  odpoveďou

Svätého  Ducha  na  proroctvá  Písma  v  Malachiášovi  4:5,6,  Lukášovi
17:30 a Zjavení 10:7. Táto celosvetová služba bola vrcholom mnohých
biblických proroctiev a pokračovaním práce Božej skrze Jeho Ducha v
tomto konečnom čase. Písmo hovorí, že táto služba pripraví ľudí pre
Druhý Príchod Ježiša Krista. Našou modlitbou je, aby Boh toto Slovo
urobil  životom  v  Tvojom  srdci,  keď  budeš  s  modlitbou  čítať  toto
posolstvo.

Preklad  anglického  originálu  je  urobený  len  s  takými
nevyhnutnými  zásahmi  do  textu,  ktoré  vyžaduje  preklad  hovoreného
slova do tlače, so snahou zachovať ráz prostého spôsobu vyjadrovania.

Hoci  bolo  pre  presnosť  prekladu  vynaložené  všetko  úsilie,
napriek  tomu  je  za  najvernejšiu  formu  záznamu  považovaný  audio
záznam v anglickom jazyku.

Viac ako 1100 kázní je dostupných v mnohých jazykoch.
Táto  kázeň  sa  smie  kopírovať  a  rozširovať,  pokiaľ  je  text

predstavený neskrátene, bezo zmien, a pokiaľ je distribuovaný zdarma.

Viac informácií nájdete na stránke:

www.vecerne-svetlo.sk
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Voľba nevesty
(THE CHOOSING OF A BRIDE)

Toto posolstvo kázal brat William M. Branham v  štvrtok večer  29.4.1965 v Los Angeles, CA

...  Je mnoho nemocných ľudí a nemôžem sa ku ním všetkým naraz
dostať.

Som  skutočne  rád,  že  som  dnes  večer  znovu  tu,  v  tejto  krásnej
posluchárni a medzi touto znamenitou skupinou ľudí. A keď sme sem
vchádzali pred pár minútami - ľudia stáli vonku na ulici a hovorili, že sa
sem  nemôžu  dostať.  Povedal  som  im,  "Nuž,  možno  sa  mi  podarí
zohnať vám nejaké miesto," ale nedovolili im vojsť dovnútra. Tak, je mi
to ľúto, že nemáme pre nich dostatok miesta. Hovorili, že suterén je tak
isto plný a tak je nám to ľúto. Ale sme radi, že tu môžeme byť, a že
môžeme vidieť  túto  milú  skupinu kazateľov,  tu  týchto obchodníkov a
všetky delegácie z rôznych strán krajiny.

Mám veľké privilégium, že môžem hovoriť dnes ráno pri raňajkách, čo si
samozrejme cením, mať  tú česť  a  hovoriť  pred tak vzácnymi  ľuďmi.
Hovoril som na tému, Pleva nebude dediť s Pšenicou. Nedostal som sa
ku tomu, aby som to zakončil, ale to nebola vina toho brata. On sa to
snažil vybaviť, aby nás tu nechali trochu dlhšie, ale sa mu to nepodarilo.
A ja si to samozrejme cením. Skutočne si to cením, brat Demos. Bolo to
veľmi, veľmi milé. Skutočne vám ďakujem za vašu láskavosť, osobne
každému. Ale oni nám to jednako nedovolili a tak sme museli zakončiť.
Vezmem to niekedy inokedy, aby som to zakončil. Pleva nebude dediť s
Pšenicou. Rozumeli  ste  tomu  -  ktorí  ste  tam  boli?  Myslím,  že  to
vystačilo, aby sa tomu dalo porozumieť.

Nuž, viem že dnes večer prebieha tiež beseda a tak vás tu nechcem
držať príliš dlho, aby vám to neutieklo, pretože si myslím, že to bolo
skutočne plus, pre Letničných veriacich - ten program, ktorý mohli vidieť
minulý  večer.  Taká dobrá skupina ľudí a také fajn priame odpovede.
Cítil som sa skutočne dobre, keď som to pozeral a verím, že Pán to
požehná dnes večer, i  každého kto to pozerá, nech by uverili.  To by
bolo mojou úprimnou modlitbou.

A tak mnoho správ prichádza dnes z ... poštou, i skrze telefón, o tom
ako veľa ich bolo uzdravených v tomto zhromaždení. Bol som z toho
tak potešený. Vidieť chorých ľudí ... To je charakter mojej služby. Prišiel
sol  sem aby som kázal (viete, ja som nie kazateľ)  s týmto, s mojou
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Kentuckou  gramatikou  -  his,  hain't  a všetkými  tými  slovami  a  tak
nemôžem  povedať,  že  by  som  sa  mohol  rátať  ku  tým  moderným
kazateľom,  ako  to  dnes  nazývame.  Nemôžem  zaujať  také  miesto,
pretože nemám žiadne vzdelanie. Ale mám to rád, keď môžem povedať
iným to, čo o tom viem, alebo to čo cítim, že o tom viem - tak ako som
sa to naučil, hovoriť ím, čím On pre mňa je. On je všetkým v mojom
živote, všetko čo by som kedy mohol očakávať že budem a ešte o veľa
viac ako som si kedy mohol myslieť ... že by som kedy mal priateľa,
sotva,  na  zemi,  keď  som  bol  malým  chlapcom.  Ale  som  skutočne
vďačný za tých veľkých priateľov, ktorých dnes mám.

Prepáčte. Stojím tu niekde, tak trochu pomimo dosah mikrofónu.

A teraz, aby sme sa dostali rovno do Slova, obráťme sa do Písma, aby
sme si niečo prečítali. Vždy rád čítam Bibliu, pretože je To Slovo Božie.
Verím tomu a verím, že je To neomylné Božie Slovo. A teraz, mám tu
poznačených niekoľko miest  Písma a nejaké poznámky, na ktoré by
som sa rád opieral  za tých niekoľko minút  -  možno za štyridsať  päť
minút  a  potom vyjdeme odtiaľto  načas,  aby  sme znovu  dnes večer
mohli pozerať ten skvelý program. A dúfam, že vám Boh bude v tom
naďalej žehnať. Viem čo musíte robiť a ja predpokladám, že ešte dnes
večer sa budem vracať do Tucsonu. Tak si to môžete predstaviť. Je to
desať hodín jazdy. A odchádzam za more, musím byť ešte zaštepený
proti  žltej  zimnici  v štátnom stredisku, a tak sa tam musím dostaviť.
Musel som to už raz odložiť na iný deň, a tak oni by to neprijali, keby
som to znovu chcel teraz odkladať. A ešte raz mám byť zaštepený proti
tetanu a týfusu.

A  tak,  som  tak  vďačný  za  túto  príležitosť  a  za  toto  výborné
zhromaždenie, ktoré sme mali pred konferenciou, ktoré tak rozohrialo
moje srdce. Ste milou skupinou ľudí a dúfam, že Boh vás bude žehnať.
A keď tá veľká hodina ... To veľké monštrum, ktoré tam leží, sa pred pár
dňami otriaslo na Aljašku, dnes ráno znovu švihlo svojím chvostom, až
niekde dole okolo štátu Washington. On veľmi ľahko môže doraziť až
sem. A ak mi Duch Svätý niekedy jasne povie ...

Niektorí z vás sa ma pýtali: "Stane sa to tu, brat Branham?" Nuž, ja to
neviem. Ja proste  neviem a dovtedy,  kým nebudem vedieť  ...  Je to
pravda. Vždy som chcel byť  ku vám úprimný.  Nebudem si  niečo len
domýšľať,  mať  nejaké predstavy,  alebo nejaké ...  niečo čo ja  verím,
lebo niečo také. Keď  vám poviem, to sa stane ...  Nuž,  On mi to prv
musel  povedať,  a potom vám to ja poviem.  Viem, že celý  svet  je v
roztrasenom stave; sme v čase konca. Ale jednu vec som sa snažil, aby
som bol ...
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Brat  šakarián  hovoril  dnes  ráno,  ako  zvykol  prechádzať  cez  tie
modlitebné rady a načahoval sa a bral tie lístky, prv ako tí ľudia prišli
hore a díval sa na ne a dával pozor či ím poviem to, čo tam napísali.
Oni písali na svoje karty všetky možné potreby, veď viete a on dával
pozor či to súhlasí. Povedal, že z tých stoviek kárt, ktoré skontroloval,
nebolo ani raz, že by to nesedelo. Nikdy v tom nebude ani jedna chyba,
vidíte, pretože to ... pokiaľ je to Boh. Kedykoľvek, keby som vniesol do
toho samého seba, v tej chvíli by to bolo falošné, hneď od začiatku.

Jedno malé dievča, ktorého otec tu teraz sedí a počúva ma, prišla pred
nedávnom ku mne. Mala sen. Spýtala sa, "brat Branham, čo znamená
ten sen?"

Povedal som, "Neviem, sestra. Budem to musieť zistiť,  ak mi to Pán
povie." A tak som išiel  a snažil  som sa prosiť  Pána o to a On mi to
vôbec nepovedal. A tak to malé dievča prišlo znovu; spýtala sa, "Nuž a
teraz, aký je výklad toho môjho snu?"

Povedal som, "Poď sem, moja drahá a sadni si." Povedal som, "Tvoj
otec i matka sú moji veľmi dobrí priatelia, veď vieš, oni prešli celú cestu
z Kanady, odišli a prebývali tu so mnou. Oni veria tomu, čo sa ja snažím
povedať a nikdy v živote som nepovedal úmyselne nikomu nič, čo by
nebola pravda. Ak ja ... Myslím, že viem čo znamená ten sen, ale až
kým ja sám nebudem vidieť ten sen, a potom, kým mi On nepovie čo to
znamená, nemôžem ti to povedať. Vidíte, keby som len ja sám zostavil
z toho  niečo,  môže prísť  taký  čas,  že ma budete  potrebovať  medzi
životom a smrťou, a potom by ste nevedeli, či mi máte veriť alebo nie.

Ak vám poviem niečo v Mene Pánovom, je to skutočne ...  to je On,
ktorý mi to povedal. A až doteraz, po všetky tie roky po svete i okolo
sveta, ani raz to nebolo falošné, pretože ... Vy viete, že človek nemôže
byť tak neomylný. To dokáže len Duch Boží.

A teraz mám Posolstvo, za ktoré som zodpovedný. A mnohokrát som
bol považovaný medzi ľuďmi, (nuž, možno medzi takými, ktorí si ani len
na chvíľu nesadli a nezastavili sa nad tým), že som ...  och, hroznou
osobou, že nemám rád ľudí, že stále do nich rýpem. A to nie je tak. Nie
je to tak. Milujem ľudí. Ale viete, láska napráva.

Keby  váš  malý  chlapec  sedel  tam  vonku  na  ulici  a  vy  by  ste  mu
povedali, "Chlapče drahý, nechcem aby si tam sedával, ale ..." a autá
by frčali okolo neho a vy by ste ho vzali dovnútra a on by znovu vybehol
von. Nuž, potrestali by ste ho. Ak ho milujete, potrestáte ho. Ak budete
musieť ...

Ak  by  ste  videli  niekoho,  ako  sa  plaví  dole  riekou  smerom  ku
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vodopádom, v malom člnku a vedeli by ste, že ten člnok sa potopí, keď
narazí na tie vodopády, či by ste mu povedali len, "Jano, možno by si sa
mal na chvíľu zamyslieť.  Možno že to nezvládneš."  Keď  viem, že to
nezvládne, budem ho takmer ťahať von z toho člnku, ak budem môcť,
pretože to je láska, ktorá to tak robí.

A teraz v týchto posolstvách, ktoré kážem, nesnažím sa nikdy prinášať
žiadnu náuku, či niečo také. To robím vo svojom vlastnom zbore. Ale tu
vonku, medzi mužmi i ženami, ktorí sú z rôznych denominácií a majú
rôzne názory, snažím sa to jemne vziať a vysvetliť, ale dostatočne na
porozumenie,  ak  ste  zrodení  z  Ducha  Božieho,  verím  že  budete
rozumieť čo mám na mysli, medzi kresťanmi - metodistami, baptistami,
prezbiteriánmi i inými.

Dnes večer sa chcem obrátiť do prvej knihy Mojžíšovej, do 24. kapitoly
a chcem čítať od 12. verša, 24. kapitoly knihy Genesis.

A riekol; Hospodine, Bože môjho pána Abraháma, prosím, daj, žeby sa
mi dnes pošťastilo a učiň milosť s mojím pánom Abrahámom.

Hľa, stojím tu pri studni vody a dcéry mužov mesta vyjdú sem von brať
vodu.

Nech  stane  sa  tak,  aby  deva,  ktorej  poviem:  Nachýľ  prosím  svoje
vedro,  aby  som  sa  napil!  A  povie:  Napi  sa  a  napojím  aj  tvojich
veľblúdov, aby to bola tá, prosím, ktorú si prisúdil svojmu služobníkovi
Izákovi, a potom poznám, že si učinil milosť s mojím pánom.

A potom v knihe Zjavenia ... To je prvá kniha Biblii - Genesis. A teraz v
poslednej  knihy  Biblii,  chcem  čítať  z  21.  kapitoly  Zjavenia,  9.  verš.
Vieme, čo toto Písmo z Genesis tu  ...  Prečítajte si  celú kapitolu,  ak
chcete. To je ako Boh posiela Eliezéra ... či vlastne Abrahám posiela
Eliezéra (prepáčte), aby vybral nevestu pre Izáka. A prišla tam krásna
Rebeka a bola dokonalou odpoveďou na tú modlitbu, ktorú sa Eliezér,
ten sluha Abrahámov,  práve pomodlil.  A teraz 9.  verš,  z 21.  kapitoly
Zjavenia:

A prišiel  ku mne jeden zo siedmich anjelov, ktorí to mali  tých sedem
čiaš, plných sedem posledných rán a prehovoril so mnou a povedal mi:
Poď, ukážem ti nevestu, manželku Baránkovu.

Chcem to zobrať ako text ku dnešnej téme: Voľba Nevesty. A toto je ...
Ak môj brat, ktorý to tu nahráva, bude ... Toto je názov tej pásky, ktorú
si budete môcť objednať, aby vám bola poslaná.

A  teraz  pri  tomto,  to  neznamená,  že  hovorím  len  tu  do  tohoto
zhromaždenia, ktoré je tu prítomné, ale tieto pásky idú okolo sveta. Sú
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prekladané prakticky - och, do veľkého množstva jazykov, dostávajú sa
dokonca aj do pohanských zemí. Posielame ich zdarma do nejakého
zboru,  kde  sú  prekladané.  Rozchádzajú  sa  po  všetkých  Afrických
džungliach a do Indii, a po celom svete.

Teda,  Voľba Nevesty.  V živote,  v  mnohých veciach máme možnosť,
robiť  určitú  voľbu,  rozhodnutie.  Samotný  spôsob  života  je  určitou
voľbou. Máme právo zvoliť si svoju vlastnú cestu, zvoliť si svoj vlastný
spôsob,  akým  chceme  žiť.  Vzdelanie  je  určitou  voľbou.  Môžeme  si
vybrať či budeme vzdelaní, alebo či  nebudeme vzdelaní. To je voľba,
ktorú máme. Dobro i  zlo je určitou voľbou.  Každý  muž,  každá žena,
chlapec i dievča si musí vybrať, či sa bude snažiť žiť správne alebo nie.
Je to určitá voľba. Voľba, to je veľká vec.

Vaše  večné  miesto  určenia  je  určitou  voľbou  a  možno  dnes  večer
niektorí  z  vás,  učinia  tú  voľbu,  kde  budete  tráviť  večnosť  -  prv  ako
skončí dnes večer toto zhromaždenie. Raz sa stane, že ... Ak odsúvaš
nabok Boha, mnoho krát, raz sa stane, že Ho odsunieš nabok posledný
raz. Je hranica medzi milosťou a súdom a je to nebezpečné pre muža i
ženu,  chlapca  či  dievča,  prekročiť  túto  hranicu,  pretože  neexistuje
žiadny návrat, keď prekročíte cez tú smrteľnú hranicu. A tak dnes večer,
môže to byť čas, že mnohý urobia svoje rozhodnutie, kde budú tráviť tú
nekonečnú večnosť.

Existuje ďalšia voľba, ktorú máme v živote. To je životný partner. Mladý
muž  alebo  mladá  žena,  vstupujúci  do  života  majú  ...  je  im  daná
možnosť vybrať si. Mladý muž si vyberá, mladá žena má právo to prijať
alebo odmietnuť, ale stále je to voľba na oboch stranách; obaja, muž i
žena, majú právo sa rozhodnúť.

Tak isto máte možnosť vybrať si ako kresťan. Môžete si vybrať cirkev tu
v Amerike, (zatiaľ),  do ktorej budete môcť  chodiť.  To je vaše vlastné
americké  privilégium,  vybrať  si  ktorúkoľvek  cirkev,  do  ktorej  chcete
patriť.  To  je  určitá  voľba.  Nemusíte  chodiť  do  žiadnej  z  nich,  ak
nechcete,  ale  ak  chceš  prejsť  z  metodistov  ku  baptistom,  alebo  od
katolíkov ku protestantom, i tak ďalej, nikto ti nič nemôže povedať, ani
ťa nútiť, aby si chodil do nejakej predpísanej cirkvi. To je naša sloboda.
V tom spočíva naša demokracia. Každý človek si môže vybrať pre seba
- náboženská sloboda a to je veľká vec. Bože pomôž nám zachovať si
to, tak dlho ako len budeme môcť.

Tak isto si môžete vybrať či  ... Keď si vyberete túto cirkev, môžete si
vybrať či, v tejto cirkvi ... Či si vyberete cirkev, ktorá vás bude viesť do
vášho večného miesta určenia. Môžete si vybrať cirkev, ktorá má určité
vyznanie  -  môžete  si  myslieť,  že  to  vyznanie,  to  je  práve  to  čo
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potrebujete; alebo inú cirkev, ktorá má svoje vyznanie. A potom je Slovo
Božie, pre ktoré sa môžete rozhodnúť. Musíte urobiť svoje rozhodnutie.
Medzi nami existuje určitý nepísaný zákon rozhodovania sa.

Verím, že to bol  Eliáš,  raz na vrchu Karmel po tom odhalení  (kto z
koho), v  tej  veľkej  krízovej  hodine,  do  ktorej i my  práve  teraz
vchádzame. A možno, že dnes večer toto môže byť pre teba, alebo pre
mňa, tá hodina, že urobíme také rozhodnutie, ako pri  tom prežití  na
vrchu Karmel. Úprimne, myslím si, že to teraz ide po celom svete.

Ale zanedlho nadíde čas, kde sa budete musieť rozhodnúť; a vy ľudia,
ktorí ste tu zo svojich denominačných cirkví, verte tomuto, že tá hodina
je  práve  pred  vami,  keď  urobíte  svoje rozhodnutie.  Buď  pôjdete  do
Svetovej Rady, alebo viac nebudete denomináciou. Budete sa musieť
rozhodnúť a to rozhodnutie zanedlho príde. A tiež je nebezpečné čakať,
až na tú poslednú hodinu, pretože môžete zobrať na seba niečo, čoho
sa nebudete môcť striasť. Viete, je čas, v ktorom môžete byť varovaní,
ale  potom,  keď  prekročíte  za  tú  varujúcu  hranicu,  potom  ste  už
poznačení na tej druhej strane - máte vypálený znak.

Pamätajte, keď prišiel ten Jubilejný rok a kňaz išiel so svojou trúbou a
trúbil,  že každý  otrok môže ísť  na slobodu, ale ak oni odmietli  prijať
svoju slobodu, potom on musel byť  privedený  do chrámu ku stĺpu a
šidlom mu prepichli  ucho a potom naveky slúžil  svojmu pánovi.  Ten
znak vykonaný na uchu bol daný ako symbol počutia. Viera prichádza z
počutia. On počul tú trúbu, ale on to nechcel počúvať.

A mnoho krát, muži i ženy počujú Božiu Pravdu, a vidia To potvrdené a
dokázané, že je to Pravda, ale jednako To nechcú počúvať. Z nejakej
inej príčiny. Vybrali si niečo iné, než ako postaviť sa tvárou k Pravde a
faktom. A preto ich uši môžu byť zavreté na Evanjelium. Oni to už nikdy
viac nebudú počuť. Radím ti, keď Boh hovorí do tvojho srdca, konaj v
tej chvíli.

Eliáš  im dal  možnosť,  aby si  vybrali,  "Dnes si  vyberte  komu budete
slúžiť.  Ak  je  Boh Bohom, slúžte  Jemu;  ale  ak  je  Bohom Bál,  slúžte
jemu."

Nuž  ako vidíme,  všetky  tieto  prirodzené veci  sú  určitým typom tých
Duchovných vecí, čo sme rozoberali v našej raňajšej lekcii, na príklade
slnka a jeho povahy.

To bola moja prvá Biblia. Prv ako som ešte prečítal nejakú stránku v
Biblii, poznal som Boha. Pretože Biblia je napísaná všade v prírode a to
presne súhlasí so Slovom Božím: ako smrť, pohreb a vzkriesenie tejto
prírody a východ slnka,  jeho púť  po oblohe, zapadanie,  zhasnutie  a
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znovu svitanie - proste tak mnoho vecí v prírode odzrkadľuje Boha, že
kvôli tomuto posolstvu nemôžem o nich všetkých hovoriť.

Nuž, ak to Duchovné ... či vlastne to prirodzené, je určitým typom toho
Duchovného, potom tá prirodzená voľba nevesty je určitým typom voľby
Nevesty v tej Duchovnej oblasti.

Nuž, je to vážna vec, keď si ideme vybrať ženu, nejaký muž ... pretože
v tých sľuboch tu stojí, že až kým nás smrť nerozdelí. To je to, ako to
máme zachovávať. A vy beriete ten sľub pred Bohom, že jedine smrť
vás  rozdelí.  A ja  myslím,  že by  sme  ...  muž,  ktorý  si  podľa  svojho
zdravého  rozumu  plánuje  budúcnosť,  by  mal  byť  veľmi  opatrný  pri
vyberaní ženy; buďte opatrní v tom čo robíte. A žena, ktorá si vyberá
muža, alebo prijíma muža, ktorý si ju chce zobrať, by mala byť skutočne
opatrná, v tom čo robí a zvlášť v týchto dňoch. Muž by sa mal dobre
zamyslieť a modliť sa, predtým ako si vyberie ženu.

Myslím, že dnes, to čo spôsobilo teraz tak mnoho rozvodov, že držíme
prvé  miesto  vo  svete,  v  Amerike,  v  rozvodoch;  prevyšujeme  v  tom
všetky  ostatné  krajiny.  Je  tu  viacej  rozvodov,  v  tomto  národe,  ako
kdekoľvek  inde  na  svete  a  to  by  mal  byť  kresťanský  národ,  tak  si
myslím. Čo za hanba - naše rozvody. Ja si myslím, že to je kvôli tomu,
že muži odišli preč od Boha, i ženy odišli preč od Boha.

Pozorujeme, že ak by sa nejaký muž  modlil  i  žena, keby sa modlila,
ohľadne  tej  veci  -  nepozerali  by  len  na  pekné  oči,  alebo  na  silné
ramená, alebo na niečo také, alebo na nejaké iné svetské záľuby, ale v
prvom rade by sa pozerali  na Boha a pýtali  sa,  "Bože,  je  toto Tvoj
plán?"

Myslím, že dnes je tak mnoho podvádzania, práve tak ako v škole. Keď
tie deti pôjdu ráno okolo - mnoho tých detí od susedov (moji priatelia)
pôjdu okolo a povedia, "brat Branham, budeš sa za nás modliť? Máme
dnes písomku. Učil som sa celú noc, ale sa necítim na to. Modli sa za
mňa."  Myslím,  že každé decko,  ktoré chodí  do školy,  keby ste  ...  a
rodičia  ráno  pri  stole,  keby  ste  povedali,  "Mama,  Ján  píše  dnes
písomku; modlime sa teraz za neho." myslím si, že by to bolo ... všetko,
čo  ste  kedy  urobili  nejako  inak,  či  odpisovali  od  niekoho  iného  a
podvádzali. Myslím, že keby ste len prišli a modlili sa za to ...

A keby sme si mohli preštudovať, čo sme robili, keď sme sa išli ženiť,
keď sme si vyberali ženu, alebo muža, keby sme si to preštudovali ...
Človek by sa mal horlivo modliť, pretože by mohol zruinovať celý svoj
život. Pamätajte ten sľub zneje, "Až dokiaľ nás smrť nerozdelí." A on
tým, že urobí nesprávnu voľbu, môže zruinovať svoj život. Ale ak on vie
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čo ... ak robí nesprávnu voľbu a berie si za ženu takú, ktorá ku nemu
nepasuje a on si ju jednako berie, potom je to jeho chyba. Ak si žena
berie muža a vie že on sa nehodí, aby bol tvojím mužom, potom je to
tvoja vlastná chyba, potom čo vieš čo je dobré a čo zlé. A tak, ty by si to
nemal robiť až kým sa skutočne nepremodlíš.

To platí tak isto pri voľbe cirkvi. Musíte sa modliť za cirkev v ktorej máte
obecenstvo. Pamätajte, CIRKVI MAJÚ DUCHOV. Nechcem byť kritický,
ale  si  uvedomujem,  že  som  starým  mužom  a  jedného  dňa  budem
musieť  z tadiaľto odísť.  Budem sa musieť  zodpovedať  v deň  súdu z
toho, čo dnes večer hovorím, alebo čo som kedykoľvek povedal a ... a
preto musím byť smrteľne vážny a skutočne presvedčený. Ale choďte
do nejakého zboru a keď budete pozorovať ako sa správa ten zbor -
pozorujte  len  zachvíľu  pastora  a  obvykle  spozorujte,  že  zbor  sa
zachováva tak ako pastor.

Niekedy premýšľam či  my len neprijímame ducha jeden od druhého,
namiesto Ducha Svätého. Ak prídete niekde, kde je pastor skutočne
dôkladný  a  neústupný,  zistíte,  že  zhromaždenie  sa  správa  tak  isto.
Privediem  vás  do  nejakého  zboru,  kde  som  videl  pastora,  ako  sa
postavil  -  kývajú  hlavami  dopredu  a  dozadu.  Pozorujte  to
zhromaždenie;  oni  robia  to  isté.  Vezmite  pastora,  ktorý  bude  robiť
všetko vo švungu, obyčajne ten zbor bude robiť  tak isto. A tak, keby
som  si  vyberal  cirkev,  vybral  by  som  si  skutočnú,  fundamentálnu,
Biblickú cirkev plného Evanjelia - keby som vyberal nejakú, do ktorej by
som mal priviesť svoju rodinu.

Voľba ... Díval som sa ... Tí chlapci jedného dňa (syn brata šakariána a
jeho švagor)  volali  ma sem, aby som sa modlil  za jedného mladého
muža,  nejakého  speváka,  fešného  chlapca,  ktorý  ...  práve  som
prichádzal domov - nazýval sa Fred Barker - práve som sa vracal  z
cesty  a  oni  mi  telefonovali,  že Fred zomiera a potom,  prv  ako  som
mohol  vojsť  dovnútra,  prišla  druhá správa:  "On je  už  možno mŕtvy."
Povedali, že krvácal do mozgu, dostal porážku a zomieral; a jeho žena
chcela, aby som sa za neho modlil.

Pomyslel  som  si,  "Ak  sa  tam  budem  snažiť  zaletieť,  on  by  mohol
zomrieť skôr, ako sa tam dostanem a možno, že už teraz nežije." A tak
som rýchle zatelefonoval a zodvihla to tá pani a priložili sme sluchátko
Fredovi ku uchu. On nemohol prežierať. Oni mu dali prístroj na umelé
prežieranie. A keď sme sa za neho modlili, on povedal ... naznačil im,
aby mu to vybrali z hrdla! On mohol prežierať. Doktori tomu neverili a
vybrali mu to a on mohol prežierať. A na druhý deň sa posadil.

Zbor - voľba zboru.
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Dnes ráno som mal práve telefonický  rozhovor.  Jedna členka môjho
zboru,  ktorá  je  v  skutočnosti  baptistkou  z  Louisville,  zomrela  dnes
zavčasu ráno. A môj zbor doma, skutočná skupina posvätených ľudí,
zhromaždili sa spolu a zašli tam prv, ako by ju pohrebná služba mohla
zabalzamovať, postavili sa okolo nej a modlili sa, až kým sa znovu do
nej nevrátil život a ona dnes žije - starší môjho zboru. Prečo? Oni boli
učení, aby verili, že všetko je možné. Pristupujú ku Bohu úprimne. A tak
si musíte správne vybrať.

Tak isto, ten druh ženy, ktorú si muž vybral, bude odzrkadľovať ambície
jeho charakteru. Ak si nejaký muž vybral zlú ženu, to odzrkadľuje jeho
charakter. A to s čím sa zaväzuje, ukazuje čo vskutočnosti v ňom je.
Žena odzrkadľuje to, čo je v tom mužovi, keď si ju on vybral za ženu. To
ukazuje čo je v ňom. Nezáleží na tom čo on navonok hovorí, hľaď na to
s kým sa oženil.

Idem do kancelárii nejakého muža a on hovorí o sebe, že je kresťan -
všade po stene samé nahé ženy a hrá mu tam nejaké buggie-woogie;
nestarám sa o to čo hovorí; Neverím jeho svedectvu, pretože jeho duch
sa kŕmi  vecami  toho  sveta.  Čo povedať,  ak  sa  on ožení  s  nejakou
kabaretnou tanečnicou, alebo čo ak sa ožení s nejakou kráľovnou sexu,
alebo len s nejakou ozaj modernou Rikitou? To odzrkadľuje; to ukazuje
čo má vo svojej mysli, aký bude jeho budúci domov, pretože on si ju
vzal, aby vychovávala jeho deti a taká ako je ona, tak bude vychovávať
aj tie deti. A tak to odzrkadľuje čo je v tom mužovi. Muž, ktorý si vezme
nejakú takúto ženu, dáva najavo, ako si predstavuje budúcnosť. Mohli
by ste si predstaviť nejakého kresťana, ktorý by robil niečo také? Nie
veru, ja nie. Skutočný kresťan si nebude hľadať takéto kráľovné krásy,
kabaretné  tanečnice  a  kráľovné  sexu.  On  bude  hľadať  kresťanský
charakter.

Nemôžete  mať  všetko.  Môže  byť  nejaké  dievča,  ktoré  je  skutočne
pekné a druhé, možno že je ... môže mať lepšiu postavu ako tam tá. A
vy sa musíte vzdať jednej kvôli tej druhej. Ale ak sa ona nespráva ako
dáma, ako žena, ... Nestarám sa o to či je pekná alebo nie, mali by ste
sa radšej dívať na jej charakter, či je pekná alebo nie.

Nuž ... pretože to sa stáva, ak by si kresťan mal vybrať  ženu, má si
vybrať ozajstnú znovuzrodenú. Bez ohľadu na to ako vyzerá, to je to, čo
ju  robí  tým  čím  je.  A  potom  znovu,  to  odzrkadľuje  jeho  vlastný
bohabojný  charakter a odzrkadľuje to, čo je v jeho mysli a aká bude
budúcnosť  jeho rodiny - ktorá bude vychovávaná takou ženou - jeho
budúce  plány  pre  jeho  domov.  Ak  by  sa  oženil  s  jednou  s  týchto
moderných  Rikít,  s  kráľovnou  sexu,  čo  by  mohol  očakávať?  Čo  za
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domácnosť by taký muž mohol očakávať, že bude mať? Ak by sa oženil
s  nejakým dievčaťom, ktorá nebude mať  dostatok morálky,  aby bola
doma a starala  sa o svoj  dom, ale  by chcela pracovať  u niekoho v
úrade,  čo  by  to  bola  za  hospodyňu?  Budete  musieť  najímať
opatrovkyňu ku deťom a všetko možné. Je to tak.

Nuž je som nie za tými modernými chúťkami ženského zamestnania.
Keď  vidím tieto ženy v tých uniformách, ako jazdia na motorkách po
meste, ako policajtky - je to hanba pre každé mesto, ktoré im to dovolí
robiť,  zatiaľ  čo veľa  mužov  je  bez  práce.  To  dáva  najavo  moderné
myslenie nášho mesta; dáva to najavo degradáciu. Nemusíme dávať
ženy do takého zamestnania. Oni tam vôbec nemajú čo hľadať.

Keď Boh dal mužovi ženu, dal mu tú najlepšiu vec po spasení, ktorú mu
mohol dať, ale keď ona ide a snaží sa zastávať mužove miesto, potom
je skoro tou najhoršou vecou, akú on môže mať.

Nuž je to tak. A teraz môžeme vidieť tú Duchovnú súvislosť. Viem že je
to nepríjemné. Myslíte si, že sa to nehodí, ale je to Pravda. Nehľadíme
na to, aké je to nepríjemné, musíme sa postaviť pred fakty. To je to čo
nás učí Biblia.

Nuž, tu jasne vidíme ten Duchovný plán Božieho plánovania pre Jeho
budúci domov s Jeho budúcou Nevestou - vychádza to teraz na javo.
Ak si nejaký muž berie nejakú kráľovnú sexu, môžete vidieť čo hľadá do
budúcnosti.  Ak  si  nejaký  muž  berie  ženu,  ktorá sa nebude zdržovať
doma, môžete vidieť čo hľadá v budúcnosti.

Ja som raz ... Znie to strašne, no proste cítim aby som to povedal a ...
obyčajne, keď cítim, aby som niečo povedal, mám to povedať a obvykle
je to Božia cesta.  S jedným rančerom, s ktorým som pracoval,  som
zvykol chodiť kupovať dobytok. A všimol som si, že ten chlap sa stále
prizeral jalovici rovno do tváre, prv ako ju išiel kúpiť. Potom jej zvrtol
hlavu a pozrel si ju spredu dozadu. Pozoroval som ho a on si ju obzeral
hore dole. Ak vyzerala dobre urastená, potom sa jej díval rovno do tváre
a niekedy potriasol hlavou a išiel preč.

Povedal som, "Jeff chcem sa ťa niečo opýtať."

On povedal, Čo také, Billy."

A ja som povedal, "Počúvaj, prečo sa stále dívaš tej krave do tváre?"
Povedal som, "Veď vyzerá dobre - dobrá vykŕmená krava."

On povedal, "Chcem ti povedať, chlapče, že sa musíš ešte veľa učiť,"
uvedomil som si to, potom čo mi to povedal. Riekol, "Nestarám sa o to,
aká je urastená; môže mať mäso ešte aj na kopyte, ale ak má v tvári
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ten divoký výraz, nikdy ju nekupuj."

Povedal som, "Prečo, Jeff?"

"Nuž,"  riekol,  "zaprvé,"  riekol,  "ona  nikdy  nebude  kľudne  stáť."  A
povedal,  "Zadruhé,  nikdy  nebude  dobrou  matkou  pre  svoje  teľa."  A
povedal,  "Oni  ju  držali  v  stajni  a  preto  je  taká  vykŕmená.  Keď  ju
vypustíš, s tým jej divokým výrazom, ubehá sa k smrti."

A ja  som povedal,  "Vieš,  že  som  sa  niečo  naučil.  Verím,  že  to  sa
vzťahuje tiež aj na ženy." Ten divoký, vytreštený pohľad nejakej Rikety -
radšej sa jej stráň chlapče. Všetko to modré ponad jej oči - nechcel by
som to; Nemyslím, že by to kresťanke slušalo. Je mi jedno, koľko o tom
televízia alebo noviny hovoria,  že je to pekné,  je  to tá najškaredšia,
najohavnejšia vec, ktorú som kedy v živote videl.

Keď  som  to  prvý  krát  videl  tu  v  Cliftonovom  bufete,  raz  ráno  pri
raňajkách, videl som niektoré z tých mladých paní ako tam prišli. Prišli
sme tam s bratom Arganbrightom. On vyšiel von. A ja sa dívam a tu
prišlo to dievča. Pomyslel  som si,  "Čo to môže byť?" Nikdy predtým
som to nevidel. Bolo to niečo ako ... Och, vyzeralo to ako keby mala
rakovinu.  Viete,  nejaké  smiešne  vyzerajúce -  nehovorím,  že to  bolo
smiešne. Hovorím,  že je to ...  Veď  viete,  videl  som malomocenstvo.
Som  misionár.  Videl  som  všetky  možné  znetvorenia,  viete,  od
chorôb ....  Bol  som hotový  podísť  ku  tej  panej  a  povedať  jej,  "Som
misionár;  modlím sa za chorých.  Chcela by  si  aby som sa za  teba
pomodlil?" Nikdy som nevidel ešte niečo také. A potom tam prišli dve
alebo  tri  ďalšie,  a  tak  som  sa  vrátil  a  čakal.  Potom  sa  vrátil  brat
Arganbright.  Povedal  som mu,  "Brat  Arganbright"  (možno  že  je  tu),
povedal som, "čo sa to stalo tej žene?"

A on povedal, "To je namaľovaná."

Riekol  som,  "No  toto!"  Myslel  som si,  že by  ju  mali  dať  niekde  do
ústavu, viete, aby sa to neprenieslo na všetky ďalšie ženy.

Ale viete, musíte plánovať, dobre sa dívať a modliť sa, keď si vyberáte.
Pretože vidíme skrze toto,  skrze Slovo zasľúbenia,  že ona,  nevesta,
ktorú  by  si  muž  vybral,  bude  odzrkadľovať  jeho  charakter.  To
odzrkadľuje to čo je v ňom. Nuž a mohli by ste si predstaviť nejakého,
Duchom Svätým naplneného muža,  ktorý  by si  vzal  za ženu nejakú
takúto? Ja to  proste  nechápem,  brat.  Nuž,  možno že som len starý
podivín,  ale  vy  viete,  ja  to  proste  nemôžem  pochopiť.  Všimnite  si,
pretože to bude odzrkadľovať to čo je v ňom. Ona mu bude pomáhať
vytvárať jeho budúci domov.
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Nuž potom, keď to obrátime späť do tej Duchovnej strany, a keď vidíte
nejakú cirkev, ktorá je vo svete, správa sa ako ten svet, predbieha sa vo
svete, zúčastňuje sa na veciach toho sveta, berie Božie prikázania, ako
keby  ich  On  nikdy  nebol  napísal,  potom  si  jednoducho  môžete
predstaviť,  že Kristus si  nevezme nevestu, ktorá bude takto vyzerať.
Vedeli by ste si predstaviť, že by si vzal za Nevestu tú dnešnú modernú
cirkev? - nie môj Pán to neurobí.  Sotva by som to dokázal pochopiť.
Nie.

Zapamätajte si teraz, muž a jeho žena sú jedno. Či by ste sa pripojili ku
takejto osobe? Ak áno, to by skutočne podlomilo moju vieru o vás. A
potom  čo  Boh,  ako  by  sa  pripojil  ku  nejakej  takejto?  -  vyloženej
denominačnej  prostitútky.  Či  si  myslíte,  že On by to  urobil?  "Majúci
formu pobožnosti ale zapierajúci jej moc." On by to nikdy neurobil. Ona
musí  mať  v  sebe  Jeho  charakter.  Skutočná,  ozajstná  znovuzrodená
Cirkev musí mať ten charakter, ktorý bol v Kristovi, pretože muž a žena
sú jedno. A ak Ježiš činil len to, čo sa páčilo Bohu (zachovával Jeho
Slovo a manifestoval Ho), Jeho Nevesta bude musieť byť toho istého
charakteru.

Ona za žiadnu cenu nemôže byť  denomináciou,  pretože potom, bez
ohľadu na to ako veľmi by ste chceli povedať "Nie", ona je kontrolovaná
niekde nejakou radou, ktorá jej hovorí čo môže a čo nemôže robiť a
mnoho krát je to vzdialené milión míľ od pravdivého Slova.

To je príliš zle, že sme odišli od toho skutočného Vodcu, ktorého nám
Boh  zanechal,  aby  viedol  Cirkev.  On  nikdy  neposlal  panstvo
presbyterov.  On  nikdy  neposlal  nejakého  biskupa,  kardinála,  kňaza,
pápežov. On poslal pre Cirkev Ducha Svätého, aby ju viedol. "Keď On,
Duch Svätý príde, On vás uvedie do každej Pravdy, zjaví vám tieto veci,
ktoré som vám povedal, pripomenie vám ich a zjaví vám veci, ktoré sa
majú stať." Duch Svätý bol poslaný na to aby to robil. Nuž a tá moderná
cirkev to nenávidí! Oni to nemajú radi. A tak, ako by ona bola Nevestou
Kristovou?

Dnešní ľudia, ktorí si vyberajú moderné denominácie, (čo to robí?), to
len  odzrkadľuje  ich  úbohé  zrozumievanie  Slova.  Nemám  v  úmysle
niekoho uraziť, ale chcem, aby to vošlo dostatočne hlboko, až tak, aby
ste sa na to mohli pozrieť.

Zosobášil som veľa mladých párov, ale vždy ... pripomína mi to Krista a
Jeho  Nevestu.  Jeden  z  tých  sobášov,  ktorý  som  tu  vykonal  pred
nejakým časom, bol úplne výnimočnou vecou v mojom živote. Bolo to
pred niekoľkými rokmi, keď som bol ešte len mladým kazateľom.
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Môj brat pracoval na W.P.A. Neviem či si to vôbec ešte niekto pamätá
alebo nie - niekto, tak starý  ako ja. Bol to nejaký  projekt,  ktorý  mala
vláda a môj brat pracoval tam, asi tridsať míľ od domu. Kopali nejaké
jazerá - nejaký plán na udržiavanie.

A pracoval tam s ním jeden chlapec z Indiánopolis, okolo, no, okolo sto
míľ za Jeffersonville, kde bývam - či vlastne kde som býval. A bol ... On
jedného dňa povedal môjmu bratovi, riekol, "Doc, budem sa ženiť, keď
budem mať dosť peňazí, aby som si mohol zaplatiť toho kazateľa." On
povedal, "Mám už dosť peňazí, aby som si zaobstaral povolenia, ale"
povedal, "Nemám dosť peňazí na zaplatenie toho kazateľa."

Doc povedal, "Môj brat je kazateľ a on ťa môže zosobášiť." On povedal,
"On nikdy neberie poplatok od ľudí za niečo také."

On povedal, "Mohol by si ho poprosiť aby ma zosobášil?"

Nuž,  večer  sa  ma to  môj  brat  opýtal.  A ja  som povedal,  "Ak  nebol
predtým nikdy ženatý, ani jeden z nich a ak majú všetko v poriadku."

On povedal ... Dobre, že sa ho to opýta.

A ja som povedal, "Ak je to tak, povedz mu aby prišiel."

A tak, keď nadišla nedeľa a ten chlapec prišiel ... Bolo to pre mňa veľká
udalosť,  že na to  stále  spomínam. Bolo  daždivé  popoludnie  a starý
ševrolet s podrotovanými reflektormi, zastal pred domom. Bolo to krátko
po tom, ako som stratil svoju ženu a býval som v dvoch malých izbách.
A Doc tam bol so mnou a čakali sme na nich.

A ten chlapec vysadol z auta, podľa mňa vôbec nevyzeral na ženícha a
myslím, že nikto by to na neho nepovedal. Predsa za dolár a pol som si
už mohol kúpiť celkom dobré topánky a on mal staré obnosené. A jeho
nohavice  boli  povydúvané.  A  mal  oblečené,  také  to  staromódne
moleskinové  sako.  Neviem  či  vy  starší  sa  na  ne  ešte  pamätáte.
Vyzeralo to,  ako by prešlo cez pračku bez plákania a bolo pásaté a
takto stiahnuté, s povyhýnanými rohami.

A z druhej strany vystúpila mladá pani, v takých kockovaných šatách;
Neviem.  Pomýlil  som  sa  raz  pri  názve  toho  materiálu.  Gingham,
myslím, že tak sa to nazývalo. A tak to bolo ... Znovu som to povedal
zle. Vždy sa pri tom pomýlim. A povedal som ... Vystúpila z auta a prišli
po schodoch, a keď vošli dovnútra, ten chudáčik, ona ... Myslím, že ona
mala len ...  všetko čo mala na sebe bola len šatová sukňa. Nemala
obuté  žiadne  topánky,  sotva.  Z  Indiánopolis  prišla  autostopom.  Jej
pekné vlasy viseli dozadu zapletené do dlhých vrkočov - vyzerala veľmi
mlado.
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Opýtal som sa jej, "Máš dosť rokov na to aby si sa mohla vydať?"

Ona povedala, "Áno, pane." A povedala, "Mám písomné povolenie od
svojho otca i matky." Povedala, "Musela som to ukázať na úrade, aby
mi vystavili povolenie."

Povedal som, "No dobre, Rád by som sa s vami trochu porozprával, prv
ako pristúpime ku sobášu." Posadili sa. Ten chlapec sa stále rozhliadal
po izbe. Potreboval by sa dať  ostrihať. A stále sa rozhliadal po izbe.
Nepočúval čo hovorím. Povedal som, "Synu, chcem aby si dával pozor
čo hovorím."

Riekol, "Áno, pane."

Opýtal som sa, "Miluješ toto dievča?"

Odpovedal, "Áno, pane, milujem."

Opýtal som sa, "Miluješ ho?"

"Áno, pane, milujem."

Povedal  som,  "Nuž  a  máš  miesto  kde  ju  môžeš  zobrať,  keď  sa
vezmete?"

Povedal, "Áno, pane."

Povedal som, "No dobre. Teraz sa ťa chcem niečo opýtať. Počul som,
že pracuješ tu na WPA."

A on povedal, "Áno, pane." To mal okolo dvanásť dolárov na týždeň.

A opýtal som sa ho, "Myslíš, že ju budeš schopný uživiť?"

Povedal, "Urobím všetko čo budem môcť."

Povedal som, "Dobre, to je v poriadku." A opýtal som sa jej, "No, a čo
keď on stratí svoju robotu, sestra? Čo urobíš? Utečieš naspäť ku mame
a otcovi?"

Odpovedala, "Nie, pane, zostanem pri ňom."

A ja  som povedal,  "No  a  čo  keď  budete  mať  tri  alebo  štyri  deti  a
nebudete im mať dať čo jesť a nebudete mať prácu, čo budete robiť?
Pošleš ju preč?

On povedal, "Nie, pane, ďalej budem zápasiť. Nejako to dokážeme."

Cítil  som  sa  malý  a  videl  som,  že  on  ju  skutočne  miluje,  oni  sa
navzájom milovali.

Zosobášil som ich. A potom som bol zvedavý kde si ju odviedol. A po
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niekoľkých dňoch som sa opýtal môjho brata Doca, "Kde to je?"

Povedal, "Choď do New Alabany." (to je neveľké mesto poniže nás) A
tam  dole  pri  rieke,  kde  ležal  taký  kus  cínového  plechu,  kde  som
každodenne chodieval, keď som pracoval pri elektrickom vedení, a keď
tí  ostatní  spolupracovníci,  keď  si  oni  všetci  posadali  dookola  a
rozprávali žarty i všetko možné, ja som nasadol do náklaďáku a zašiel
dole ku rieke a modlil  som sa zatiaľ ... a čítal som si Bibliu pod tým
veľkým  kusom  plechu,  kde  voľakedy  bola  stará  huta.  Tam  je
odstavených mnoho starých vagónov. A tento chlapík tam zašiel a zbral
jeden z týchto vagónov, vypílil v ňom dvere a vzal noviny a pripínačky -
koľkí viete čo sú to pripínačky? - tak potom nie ste z Kentucky! Proste
vziať kúsok kartónu a prepichnúť ho malým klinčekom a potom sa to
pripichuje ... to je pripínačka.

A tak si to celé obložili papierom. A on zašiel tam do tej starej huty a
priniesol odtiaľ nejaké železo a urobil z toho schod. Potom našli niekde
nejaké  staré  krabice,  čo  im  slúžilo  za  stôl.  A raz  som  si  pomyslel,
"Zájdem tam a pozriem sa, ako sa majú."

A asi  šesť  mesiacov pred tým, som sobášil  dcéru E. V.  Knightov so
synom od E. T. Sliderov. A E.V.Knight je jeden z najbohatších ľudí, ktorý
bývajú okolo rieky Ohio. Má pod sebou tie veľké továrne, ktoré vyrábajú
tie prefabrikové domy i iné. A Slider, pán E.T. Silder má spoločnosť -
štrky a piesky. Deti milionárov a ja som ich sobášil.

Chodil  som  tam  a  cvičil  som  to  okolo  dva  týždne,  vchádzanie  do
kabínky a kľakanie si na vankúš a všetku tú nádheru a všetko cez čo
som kedykoľvek prechádzal, som musel prejsť pri sobášení toho páru.
A keď  vyšli,  boli  ...  Táto druhá dvojica zastala len tam v malej starej
izbe,  kde  sme  mali  starý  gauč  a  skladaciu  posteľ.  Ale  oboji  boli
zosobášení tým istým obradom.

A potom, jedného dňa som rozmýšľal, že by som tam zašiel a navštívil
ten bohatý pár. Oni nemuseli pracovať; ich otcovia boli milionári. Dali im
postaviť  pekný  dom.  Skutočne,  tento  E.V.  Knight,  čo  býva  hore  na
kopci, má kľučky na dverách zo štrnásť karátového zlata, v tom svojom
paláci,  a  tak  si  viete  predstaviť  v  akom  dome  oni  žili.  Nemuseli
pracovať. Každý rok im dali pekný Cadillac A len, "jedináčkovia." Mali
proste všetko čo chceli.

Išiel som jedného dňa ... Nuž, ako som sa s nimi zoznámil, jeden z ich
priateľov  bol  mojím  dobrým  priateľom,  a  tak  sme  sa  skamarátili.
Zoznámili sme sa vlastne, keď chceli aby som ich zosobášil. A tak som
ich šiel navštíviť.  Vysadol som tam vonku zo svojho starého Forda a
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kráčal som hore po schodoch. Podišiel som sa až príliš blízko a počul
som ich.

Boli skutočne hluční. Žiarlili jeden na druhého. Boli na nejakom tanci.
Ona  bola  veľmi  pekné  dievča,  bola  jednou  z  tých  kráľovien  krásy.
Získala za to mnoho cien. A vyhrala nejaké autá i všetko možné, ako
kráľovná krásy. A pozrel som sa na nich a jeden sedel v jednom rohu a
druhý  v  druhom  -  hádali  sa  ohľadne  nejakého  chlapca,  s  ktorým
tancovala, alebo nejakého dievčaťa, či niečoho takého.

Keď som vyšiel hore, rýchlo vyskočili, pobehli jeden ku druhému, chytili
sa za ruky a kráčali spolu smerom ku dverám. Povedali, "Ó, vitaj, brat
Branham. Ako sa máš?"

Povedal som, "Dobre. A vy sa ako máte?"

A, "Ó," povedal on, "sme šťastní, však miláčik?"

A ona povedala, "Áno, drahý."

Vidíte? Nuž vidíte, predvádzate niečo čo nie je pravda. Nuž nemôžete
sa zohriať pri namaľovanom ohni. Tak ako niektoré z týchto cirkví sa
snažia  namaľovať  Letnice,  alebo  niečo  čo sa  stalo  pred  tisíc  alebo
dvatisíc rokmi. Nemôžete sa zohriať pri namaľovanom ohni. Letnice sú
dnes tak isto reálne ako boli vtedy, vidíte. Ten oheň stále zostupuje. To
nie je namaľovaný oheň; je to skutočný oheň.

Tak to s nimi vyzeralo. Nechcel by som tak žiť.

"No dobre," pomyslel som si, "tam dole pri tom úbočí nad riekou, tam sa
usídlil  ten  druhý  pár."  Pomyslel  som si  raz  v  sobotu  popoludní,  že
skočím tam a pozriem sa, ako sa majú. Bol som špinavý po tvári a celý
zamazaný s pracovným náradím. Rozmýšľal som, že by som tam vkĺzol
ku  nim  a  prekĺzol  som  tam,  pri  tom  ako  som  kontroloval  izolátory,
poškodené od bleskov, alebo od niečoho,  kráčajúc popri  telefónnych
drôtoch - popri elektrickom káble, ktorý sa tiahol popri rieke. Vonku bol
postavený starý ševrolet - bolo to asi rok potom ako som ich sobášil - a
bol tam ... Dvere boli otvorené a mohol som počuť ako sa rozprávajú.
Vyzerá to ako pokrytectvo, no prišiel som až tak blízko, že som mohol
počuť čo sa rozprávajú, ako som tam stál, chcel som to vedieť len tak
pre seba.

Rád sa presviedčam, aby som si bol istý, že viem o čom hovorím. Tak
vlastne postupujem ohľadne Božieho Slova. Je toto Pravda, alebo je
Pravda toto? Dodrží On Svoje Slovo, alebo dodržuje Svoje Slovo? Ak
On nedodržuje Svoje Slovo, potom to nie je Boh, vidíte. Ak dodržuje
Svoje Slovo, je Boh, vidíte.
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A tak, chcel som sa dozvedieť ako sa im darí a z tej strany som sa tam
veľmi ľahko dostal. A počul som jeho ako hovorí, "Miláčik, tak veľmi som
ti to chcel kúpiť."

A ona povedala, "Pozri sa, Srdiečko moje," riekla, "tieto šaty sú ešte
dobré." Povedala, "Prečo, sú ešte celkom dobré." Povedala, "Vážim si
to, ale vieš ..."

Podišiel som tak, aby som mohol vidieť dovnútra cez štrbinu, ako boli
odchýlené dvere na tom vagóne. On tam sedel vo vnútri a držal ju na
kolenách a objímal ju a ona jeho a mal jeden z takých starých klobúkov
so  sklonenou  strechou,  ktoré  bývali  navrchu  premačknuté  do  takej
priehlbiny a on vysypal  do neho svoju výplatu.  Vykladal  to na stôl  a
hovoril,  "Toľko  na  potraviny,  toľko  na  poistenie  a  toľko  na  auto,"  a
nemohli s tým prísť ku koncu. Dozvedel som sa, že niekde vo výklade
videl nejaké šaty (chodil sa na ne dívať už niekoľko týždňov), stáli niečo
vyše dolára. Chcel ich kúpiť. Povedal, "Drahá, vyzerala by si v nich tak
pekne."

A  ona  povedala,  "Ale  Miláčik,  ja  mám  šaty.  Ja  ich  skutočne
nepotrebujem."

Vidíte!  A tá malá kráľovná ...  a  poodišiel  som odtiaľ  a díval  som sa
naspäť. Mohol som vidieť tú vežičku na tom druhom dome a stál som
tam niekoľko minút a díval som sa. Rozmýšľal som, "Kto je skutočne
bohatý?" Rozmýšľal som, "Ak ... Billy Branham, keby si si mal vybrať,
ktoré  z  tých  miest  by  si  vybral,  kde  by  si  išiel?"  Čo  sa  mňa  týka,
nevybral  by som tie pekné veci  tam hore na tom kopci,  ale by som
vybral  ten  charakter  tu  dole,  ktorý  je  skutočným  tvorcom  domova,
niekoho,  kto by ma miloval  a stál  pri  mne,  niekoho kto by sa snažil
vytvoriť mi  domov,  bez  toho  že  by  sa  vás  snažila  vyžmýkať  kvôli
všetkému, kvôli každej paráde, niekoho kto by bol s vami - časťou vás.

Stále ma to zarážalo, ako to je. Jeden si vyberá pekné dievča; druhý
vyberá charakter. Nuž to je ten jediný spôsob ako si môžete vybrať. Prv
sa obzeraj po charaktere, a potom ak ju miluješ, tak dobre.

Všimnite si, Boží prvý Adam nemal vôbec možnosť vybrať si ženu. On
si  nevyberal.  Boh  pre  neho  urobil  len  jednu ženu,  on  si  nemusel
vyberať. A zistili sme, že ona ho odviedla preč od Slova Božieho. On sa
nemusel kvôli tomu modliť. On na tom nebol tak ako vy alebo ja. On si
nevyberal. A predsa, činiac to, odviedla ho z jeho právnej pozícii syna
Božieho a ona to urobila skrze to, že mu ukázala modernejší spôsob
života - niečo čo skutočne nemali urobiť, ale jej charakter dával najavo,
že  nie  je  v  poriadku;  jej  motívy  a  ciele  boli  proste  nesprávne  -  a
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presvedčila ho svojimi argumentami, že to nové moderné svetlo, ktoré
našla,  ktoré bolo v  rozpore zo Slovom Božím,  ukazuje lepší  spôsob
života.

A koľko je dnes žien, a tak isto i mužov, ktorí by odtiahli dobrú ženu
preč od Boha, alebo dobrého muža preč od Boha, tým že sa mu snažia
nahovoriť  toto náboženstvo (vy letniční chlapci)  ...  "To náboženstvo,"
oni hovoria, "och, to je staromódne; to je dávno za nami. Neverte tomu."
Radšej by ste sa mali poriadne modliť, prv ako si vezmete to dievča.
Nestarám sa o to aká je pekná - to isté platí o mužoch.

Ona ho prehováraním dostala pomimo vôli Božej a spôsobila, že urobil
niečo, čo nemal urobiť a skrze to priviedla smrť na celú ľudskú rasu.
Preto jej Biblia zakazuje učiť, alebo kázať, alebo akýmkoľvek spôsobom
narábať s Božím Slovom. Ja viem, sestra, mnohé z vás hovoríte, "Pán
ma  povolal  aby  som  kázala."  Nebudem  sa  s  tebou  škriepiť.  Ale  ti
poviem,  Slovo  hovorí,  že  to  nemáš  robiť.  "Ona  nebude  učiť  ani  si
nebude nárokovať do toho žiadnu autoritu, ale má byť ticho."

"No dobre," ty povieš, "Pán mi povedal aby som to robila." Ani najmenej
o  tom  nepochybujem.  Počuli  ste  moje  posolstvo  minulý  večer  o
Balámovi? Balám mal prv pevné rozhodnutie Božie, "Nerob to." Ale on
sa neprestal obšmietať okolo toho, až mu nakoniec Boh povedal, aby to
išiel urobiť. Boh ti mohol dovoliť kázať. Nehovorím, že nie. Ale to nie je
podľa Jeho originálneho Slova a plánu, pretože ona má byť poddaná v
poslušnosti, čo tiež hovoril zákon. Skutočne. A preto, ona nie je určená
na to, aby to robila.

Všimnite  si  znovu,  ako  tá  telesná  nevesta  zobrazuje  tú  Duchovnú.
Slovo hovorí, že ona bola učinená pre muža a nie muž pre ňu. A teraz
budem hovoriť o tom prečo ... za niekoľko minút o Neveste Kristovej,
ale sa vám snažím ukázať pozadie tej veci.

Žena bola učinená pre muža a nie muž pre ženu. To je ten dôvod, prečo
za starých zákonov bolo to mnohoženstvo legálne.

Pozrite sa na Davida, ktorý mal päťsto žien. A Biblia hovorí, že on bol
mužom podľa Božieho srdca, s päťsto ženami a šalamún ich mal tisíc,
ale ani jedna z tých žien nemohla mať druhého muža.

Vy máte moju pásku "Manželstvo a Rozvod". Tam na štíte tej hory pri
Tucsone, nie tak dávno tomu, bol som tam hore a modlil som sa za to.
Oni pustili deti zo školy, aby pozorovali ten Ohnivý Stĺp, ktorý krúžil nad
tou horou a utvoril taký lievik, ako sa pohyboval tam a späť, hore a dole.
Niektorí ľudia, ktorí sú aj teraz tu, vedia o tom - boli tam a videli to. A
to ... keď mi On povedal Pravdu ohľadne týchto otázok manželstva a
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rozvodu. Ak je jedna strana, ktorá ide touto cestou a druhá, ktorá ide
tamtou  cestou,  niekde  musí  byť  Pravda.  A  po  týchto  Siedmych
Pečatiach, On ukázal ako to v skutočnosti je.

Všimnite si teraz, ona mohla mať len jedného muža, pretože žena bola
učinená pre muža a nie muž pre ženu. Tých všetkých päťsto žien boli
proste Davidovou ženou. To bol predobraz - Keď Kristus zasadne na
trón v tisícročnom kráľovstve, Jeho Nevesta nebude jedna osoba, ale
ich bude na desať  tisíce,  oni  všetci  budú tvoriť  tú  jednu Nevestu.  A
David mal jednotlivo mnoho žien, ale len ... oni všetky dokopy boli jeho
ženou. Tak ako celé telo veriacich je Nevestou Kristovou. Pretože to je
ona, tá žena; On je ten muž.

Nuž, my sme boli učinení pre Krista; Kristus nebol učinený pre nás. To
je to čo sa snažíme robiť dnes v našich komentároch, snažíme sa ku
sebe dopasovať Slovo, ktorým je Kristus, namiesto toho, aby sme sa
snažili sami seba dopasovať do Slova. To je rozdiel.

Keď  si  nejaký  muž  vyberá  určité  dievča  z  nejakej  rodiny,  nemôže
spoliehať na kráse, pretože krása je klamná a krása (moderná svetská
krása) je z diabla. Ó, počujem tam niekoho hovoriť,  "Buď tu opatrný,
kazateľu!" Hovorím, že tieto veci na tomto svete, to čo nazývajú, že je
krásne,  je  úplne  z  diabla.  Dokážem  vám  to.  A  tak  v  svetle  tejto
poznámky, skúmajme Sväté Božie Slovo, aby sme videli či je to pravda
alebo nie. Ak niektorá z vás žien chce byť tak pekná, hľaďte skade to
pochádza.

Na počiatku sme zistili, že Satan bol taký nádherný, až zviedol anjelov a
on bol tým najkrajším z pomedzi nich všetkých. To ukazuje, že to leží v
diablovi.  V  prísloviach  je  povedané  ...  šalamún  povedal,  "Krása  je
márna." Je to pravda. Hriech je pekný. Skutočne. On je atraktívny.

Chcem sa vás opýtať a povedať vám tu niečo a chcem aby ste si to
všimli  za  chvíľu.  Vo  všetkých  druhoch  na  svete  (vtákov,  zvierat),
nachádzame, že v tom zvieracom živote, vo všetkom okrem človeka, je
to mužský jedinec, ktorý je pekný a nie ženský. Prečo je to tak? Pozrite
sa na jeleňa - ten nádherný  veľký  jeleň,  so svojimi parohami a malá
obyčajná  laň.  Pozrite  sa  na  sliepku  -  malá  strakatá  sliepka  a  veľký
nádherne operený kohút.

Neexistuje nič,  žiadny druh ženského pohlavia,  okrem ženy, ktorý  by
mohol byť nemorálny. Na psa hovoríte suka; na ošípanú hovoríte sviňa,
ale morálne, oni majú viacej morálky, ako polovica tam tých filmových
hviezd.  Oni  nemôžu  byť  nemorálne.  Žena  je  tou  jedinou,  ktorá  sa
zvrhla.  Je to tak.  Vidíte do čoho ju vedie tá krása? Nuž,  preto dnes
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vidíme, že ženy sa stávajú krajšie.

Vezmite  si  Pearl  Bryan.  Videli  ste  ju  niekedy  na  obrázku,  ona  bola
pokladaná za veľkú Americkú krásku. Hocktoré dievča v ktorejkoľvek
škole by ju teraz prevýšilo. Vedeli  ste, že sa rátalo, že to tak bude?
Vedeli ste, že Biblia hovorí, že sa to bude diať takýmto spôsobom?

Viete, že ten úpadok tam na počiatku prišiel cez ženy? A koniec príde
takým istým spôsobom - ženy naberajú autoritu a vládu nad mužmi, a
tak ďalej. Vedeli ste, že Písmo o tom hovorí? Vy sa pamätáte ten deň,
keď ona začala nosiť mužské oblečenie a strihať si vlasy - a všetky tie
veci sú v rozpore s Božím Slovom. Či viete, že ona reprezentuje cirkev?
Sledujte to, čo robia ženy a budete vidieť, čo robí cirkev. Je to presne
tak.

Nuž, nuž to je práve tak pravdivé, ako je pravdivé Božie Slovo. Žiadny
iný druh ženského pohlavia nie je učinený tak, že by sa mohol znížiť tak
ako sa môže znížiť  žena.  A jednako,  skrze to,  bola učinená ...  Ona
nebola v prvotnom stvorení. Všetky ostatné druhy ženského pohlavia sú
v prvotnom stvorení - vták, samec i samica; zviera, samec i samica - ale
v ľudskom živote, Boh učinil len muža. A On vzal z neho - a žena je
ďalším produktom z muža, pretože Boh nemohol zaviesť  niečo také.
Skúmajte Písmo. Je to presne tak. Boh (nie veru) vo Svojom prvom
stvorení, ona tam nebola, ale ak sa ona môže udržať vporiadku, o čo
väčšiu odplatu má než muž! Ona je postavená do skúšobného poľa.

Cez ňu prišla smrť. Ona je vinná všetkej smrti. Ale potom to Boh obrátil
a  použil  jednu,  aby  znovu  priniesla  naspäť  Život  -  aby  skrze  ženu
priviedol Svojho Syna - skrze tú poslušnú. Ale zlá žena je to najhoršie
čo môže byť. Neexistuje nič čo by mohlo upadnúť tak nízko.

Kain, Satanov syn, si myslel, že Boh prijme krásu. On si to myslí i dnes.
Kain bol  Satanov syn.  "No dobre a teraz ..."  hovoríte  si.  Nebudeme
zachádzať  do  toho,  do  tých  detailov,  ale  dovoľte,  aby  som vám  to
urovnal.  Biblia hovorí,  že on bol  z toho zlého a tým je to urovnané.
Vporiadku.

Nuž, on bol Satanov syn a on si myslel, že prinášanie na oltár a robenie
ho opravdu pekným ku cteniu Boha, že to je to na čo Boh bude brať
ohľad. Oni si myslia ... myslia si dnes to isté. Samozrejme - "Staviame
veľký  objekt;  budeme  mať  veľké  denominácie;  postavíme  najväčšiu
budovu  a  budeme  mať  najlepšie  oblečených  ľudí,  najvzdelanejších
duchovných."  Mnohokrát  je  Boh  na desať  miliónov  míľ  vzdialený  od
toho. Je to tak.

Jednako  je  to  cirkev,  a  tak  ak  Boh  berie  ohľad  len  na  uctievanie,
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úprimnosť,  obetovanie,  Kain bol tak isto spravodlivý  ako Ábel.  Ale to
bolo skrze zjavenie, že on porozumel,  že to neboli  jablká,  ktoré jedli
jeho rodičia.

Chcem tu povedať  niečo, čo na  ústach kazateľa nezneje dobre, ale
jednako to chcem povedať. Počujem tých iných hovoriť také veci, a tak
ja  ...  hovoriť  drobné  žarty.  Nuž,  nemám to  v  úmysle.  No predsa to
poviem: Ak jedenie jabĺk spôsobilo, že ženy si uvedomili že sú nahé,
mali by sme im radšej znovu podávať jablká. Prepáčte mi to. No len tak
aby to zmenilo ... Mám vás tu priviazaných a hovorím o ženách i tak
ďalej;  chcem aby ste sa trochu zrelaxovali,  do toho ďalšieho čo má
prísť.

A tak si všimnite, to neboli jablká. My to vieme. Cirkev sa dostáva v
týchto  dňoch so svojou vymoženosťou,  tak  ako so všetkými  ďalšími
ľudskými  vymoženosťami;  dostáva  sa  na  vedeckú  úroveň.  Oni  sa
snažia urobiť nejakú vedeckú cirkev, s atraktívnymi obrazmi a vysokými
vežami. Je to veľmi zle, že letniční sa dostali na túto koľaj. Boli by ste
na tom lepšie, keby ste boli preč od toho, niekde na rohu s tamburínou
a mali okolo seba Ducha Božieho, ale vy sa snažíte dostať na úroveň
tých ostatných, preto že ste zo seba učinili  denomináciu.  To je tomu
príčinou, vidíte. Cirkvi sa snažia postupovať vedecky. A pamätajte, tak
ako dosahuje človek pokrok vo vede, tak sám seba každodenne zabíja.

Keď vynaliezol pušný prach, pozrite sa čo to spôsobilo. Keď vynašiel
automobil,  to zabíja  viacej  ľudí  než  pušný  prach.  A teraz má človek
vodíkovú bombu. Zaujímavé, čo bude s ňou robiť? Tak veru.

A tak je cirkev. Keď sa snaží dosiahnuť niečo skrze vedu, skrze ľudské
plány, odvádza vás to ďalej od Boha a viacej do smrti, než ako to bolo
prvý krát. Je to tak. Nevyberajte si cirkev, tým istým spôsobom akým ste
si vybrali ženu, vidíte. To čo veda pre ňu urobila bol div, ale vy by ste sa
radšej mali držať preč od tej cirkvi, podľa toho. On vyrobil, líčidlá, púdri
a všetky tieto ďalšie veci. Vyberajte charakter Jeho Slova.

Nuž  porovnajme  tú  dnešnú  prirodzenú  nevestu,  s  tou  tak  zvanou
dnešnou cirkevnou nevestou. Porovnajte nejakú ženu, ktorá sa dnes
ide  vydávať  -  nuž,  pozrite  sa  len,  čo  veda  pre  ňu  vykonala.  Ona
vychádza  prv  so  svojimi  ostríhanými  vlasmi  -  s  jedným  s  účesov
Jacqueliny Kennedyovej, vidíte, alebo s niečím takým. A viete čo hovorí
Biblia? Biblia v podstate dáva mužovi, ak chce, dáva mu právo rozviesť
sa s ňou, ak ona tak postupuje. Ona je hanebná žena, ktorá si bude
strihať  vlasy. Biblia tak hovorí. Je to tak. Nevedeli ste to, och? Ó jé,
kázal som veľmi veľa krát v Kalifornii, aby ste to mohli vedieť. Je to tak.
Nie.  Ale  čo dobrého mi  to  prinieslo? Oni  to  aj  tak  robia.  Nemôžete
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zobrať prasa a zmeniť jeho - urobiť ho baránkom.

Všimnite si ... Budete ma po tom nenávidieť, ale budete poznať Pravdu.
Porovnajme to. Ona tu prichádza celá vymaľovaná - niečo čo nie je -
moderná  nevesta.  Umyte  jej  tvár  a  utiekli  by  ste  od  nej,  možno  -
vystraší vás na smrť, keď s nej odstránite všetko to pľuhavstvo. A taká
je tiež cirkev  s  tou  veľkou  vymaľovanou  tvárou  s  kompletným
teologickým "Max Faktorom." Obe majú nádhernú falošnú tvár - ľuďmi
vyrobenou krásou a nie s krásou od Boha. Neveľa charakteru ani  v
jednej z nich.

Všimnite si, práve tak ako Satan - dosť na to aby skrze to zvádzala.
Porovnajte teraz tú modernú nevestu s jej  ...  nosí šortky,  maľuje sa,
strihá  si  vlasy,  oblieka  sa,  že  vyzerá  ako  muž  a  počúva  nejakého
pastora, ktorý jej hovorí, že to je všetko v poriadku. On je zvoditeľ. On
za to bude trpieť v tamtej krajine. Je to tak. Robí to aby zviedla, aby
bola niečím čím nie je.

Takým spôsobom to robí cirkev. Dosahuje veľké tituly doktorov teológii,
doktorov filozofii,  doktorov práva (D.D., Ph.D., L.L.D.), tak že môžete
povedať, "Náš pastor je toto, to alebo tamto," možno nevie nič viacej o
Bohu, než ako Hotentot o Egyptskej noci. Je to tak. Prešiel cez nejaký
teologický seminár a nevie o Bohu skoro nič.

Moderná cirkev a ich teologické líčidlá - všetky ich ženy majú oholenú
svoju chválu, skrze ich nejakého modernistického, pripojeného pastora,
ktorého majú. Ako Jezábeľ, ak kedykoľvek bola - ostríhané vlasy, šortky,
maľovanie a všetko to ustavené podľa teologickej chuti. V takom stave
stojí cirkev. Je to tak. Ale jej duchovný charakter je ďaleko od toho aby
vytvorila taký domov, pre ktorý príde Ježiš Kristus.

Ak  si  nejaký  kresťan  vezme  takúto  ženu,  to  ukazuje,  že  vypadol  z
milosti. Jeho chuť po Bohu a po domove (o tom ako má domov vyzerať)
je ďaleko, keď si vyberá takúto ženu. Nie veru, ona určite neuspokojí
chuť  ozajstného  kresťana.  Jej  duchovný  charakter  je  na  najnižšom
stupni - mŕtva v denominačnej kráse a v žiadostiach toho sveta.

Presne  tam  stojí  dnes  cirkev.  Predala  svoj  Slovom  daný  charakter
Satanovi za vedecké, ľuďmi zostrojené náboženstvo, keď mala právo,
ako  Cirkev  Božia  stáť  so  Slovom  Božím  a  mať  Ducha  Svätého
účinkujúceho medzi sebou, spájajúc to telo dokopy so Slovom a láskou
Božou. Namiesto toho, ona predala svoje prvorodenstvo, ako Ezav a
prijala denomináciu, ktorá jej dovolí robiť všetko čokoľvek chce. Je to
tak. Len aby sa stala populárnou ako to urobila jej matka v Nicei - Ríme.
Božie Slovo. Ó, ako to vošlo do nášho letničného kráľovstva. Je to príliš
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zle, ale stalo sa to.

Pozrite sa len na chvíľu na mníšku v katolíckej cirkvi. Tá žena, aby sa
stala  mníškou  a  nasúpila  nakoniec  do  kláštora,  ona  je  absolútne
zapredaná svojej cirkvi. Ona je dušou, telom i duchom vlastníctvom tej
cirkvi.  Ona nemá žiadnej  vlastnej  mysli.  Nemôže mať,  keď  nadobro
nastupuje do kláštora. Žiadnej vlastnej mysli; žiadnej vlastnej vôli.

Vidíme tu, že Satan si z nich robí falzifikáty, podobné tým ozajstným ...
tej  ozajstnej  Cirkvi  Kristovej  (Nevesty),  ktorá Mu je tak  zapredaná a
Jeho zasľúbenému Slovu, až tá istá myseľ, ktorá je v Kristovi je vo vás.
Čo za rozdiel!

A  zisťujeme  dnes,  že  tá  moderná  cirkev,  tá  moderná  svetová
cirkev ... tá moderná svetová cirkev a tak isto tá Duchovná Cirkev,
oboje sú tehotné, aby porodili synov. Jedna z nich, denominačný
pôrod, prinesie v jednom z týchto dní, vo Svetovej Cirkevnej Rade,
ktorá  skrze  denomináciu  vyprodukuje  na  svet  antikrista.  To  je
skutočná  Pravda.  Možno,  že ja  sa  nedožijem toho,  aby  som to
uvidel. Verím, že sa dožijem. Ale vy mladí ľudia pamätajte, že ste
počuli kazateľa, ktorý hovoril, že sa z toho nakoniec vykľuje, že to
je Znamenie šelmy. Keď ona sformuje tú Svetovú Radu Cirkví a
porodí svojho syna - antikrista.
Tá druhá je tehotná Slovom Božím a porodí Telo - to dokončené
Telo  Ježiša Krista,  ktorým je  Nevesta.  Telo  Kristovo nie  je  ešte
dokončené. Koľký z vás to vedia? Muž a žena sú jedno. A Kristus
je jedno Telo - Slovo. Nevesta sa musí stať ostatkom toho tela a tí
dvaja dokopy utvoria znovu jedno telo, tak ako to bolo s Adamom
na počiatku.
A muž a jeho žena sú jedno. A teraz Ona, tá skutočná Nevesta, je Mu
tak  oddaná,  že  nepoužíva  žiadnej  svojej  mysli.  Jeho  mysľou  je
samozrejme Jeho vôľa a Jeho vôľou je Jeho Slovo.

A teraz  sa  pozrite  na  tú  tak  zvanú  nevestu  vybranú  skrze  muža  a
porovnajte  dnes  to  Duchovné  s  tým  prirodzeným.  Nejaká  moderná
Jezábeľ  očarovaná svojím Achabom, "Max-Factor"  nádhera a všetko
možné. Pozrite sa na cirkev: je to tak isto, ale prostitútka voči  Slovu
živého Boha - veľké denominácie, veľké budovy, veľké peniaze, veľké
platy, všetko zapredané. Mužovia stojaci za kazateľňou prevolávajú, že
je  to  všetko v  poriadku a  dovolia  ím s  tým prejsť.  Je  to  všetko  len
podvod. Skutočne slepý Laodicejský Cirkevný Vek, presne tak ako to
hovorí Biblia.

Je povedané, "Som bohatá, sedím ako kráľovná, nič nepotrebujem; a
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nevieš, že si biedny, mizerný, slepý, chudobný, nahý a nevieš o tom!"
Ak to nie je "TAK HOVORÍ PÁN" zo Zjavenia 3, tak som to potom nikdy
nečítal. To je to čím ona je a nevie o tom. Pamätajte na to.

Ak poviete nejakému mužovi, alebo žene na ulici, že je úplne nahá a
poviete im, že sú nahí a oni povedia, "Staraj sa o seba!" tam niekde je
duševná vada; s ich rozumom nie je niečo v poriadku. A keď môžete
čítať Slovo Božie, ako by sa ľudia mali zachovávať, i o krste Duchom
Svätým, ktorý dnes máme a ľudia - prečo, dívajú sa na vás ako keby
ste neboli normálny. Poviete im, že sa musia znovu narodiť; že musia
veriť Biblii a oni povedia, "To boli židovské bájky z pred mnoho rokov.
Naša cirkev je  tou cestou!"  Biedny,  mizerní,  slepí,  nahí a ani  o tom
nevedia. Čo za ...

A Biblia hovorí, že to je stav do ktorého sa dostanú. Ako by to ozajstný
prorok mohol nevidieť? Neviem. Valí sa to všade do všetkých našich
cirkví. Len sa na to pozrite. Len v modernom trende.

Tá stará smilnica a jej dcéry zo zjavenia 17, dávajúca biednym, slepým,
mizerným  ľuďom  svoje  teologické  doktríny,  nezhodné  so  Slovom
Božím.  A boli  nájdené v nej  duše otrokov i  mužov i  žien zovšadiaľ.
Namiesto toho aby viedli ľudí ... Kristus potvrdzuje Svoje Slovo, ktoré
priťahuje  ľudí.  On  nepriťahuje  tých  cirkevníkov,  ktorí  sú  pritiahnutí
veľkými denomináciami a veľkými predsavzatiami a veľkými dielami a
fantastickými vecami, ale Slovo Božie priťahuje Nevestu Kristovu.

Všimnite si teraz, je to zaujímavé všimnúť  si,  ako sa tá cirkev snaží
upútať pozornosť ľudí peknými oblečeniami a s ustrojenými speváckymi
zbormi, ženami s ostríhanými vlasmi a namaľovanými tvárami a oni si
myslia, že môžu spievať ako anjel - klamať ako diabol, flákať sa celé
noci po tancoch ako ... a nič si z toho nerobia. A myslia si o tom, že je to
všetko v poriadku. Je to nádherné. Ale vidíte, to je falošné! To nie je
Slovo  Božie.  Zatiaľ  čo opravdová Nevesta  upútava  Božiu  pozornosť
zachovávaním Jeho Slova.

Všimnite  si,  pozorujme  teraz  Krista.  Vy  hovoríte,  "No  dobre,  počkaj
teraz  na  chvíľu,  čo  s  tou  krásou  o  ktorej  hovoríš?"  Biblia  hovorí,  v
Izaiášovi 53:2, že keď Ježiš prišiel, nebolo na Ňom žiadnej krásy, že by
sme boli žiadostiví po Ňom. Je to tak? Nie je tam žiadnej krásy. Ak by
On bol mal prísť v tej svetskej kráse, ako je dnes Satan, ľudia by sa boli
zbehli okolo Neho a prijali Ho, tak ako prijímajú dnes cirkev. Oni by Mu
uverili a prijali Ho, ako prijímajú dnes Satana. Skutočne by to urobili. Ale
On neprišiel  s takým druhom krásy, ale On prichádza vždy s krásou
charakteru.  Kristus  nebol  pekným,  veľkým,  silným,  statným mužom.
Boh nevyberá taký druh.
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Pamätám sa, ako išiel raz prorok vziať kráľa, aby učinil kráľom jedného
z Jesseho synov, aby nastúpil na kráľove miesto - na Saulove. A tak
Jesse  ho  priviedol  a  on  bol  veľký,  silný,  pekný  chlapec  a  povedal,
"Koruna bude dobre sedieť na jeho hlave."

A prorok išiel, aby ho polial olejom a povedal, "Boh ho odmietol." A On
odmietol každého jedného z nich, až kým neprišiel ku tomu malému,
ryšavému mládenčekovi s ovisnutými ramenami a vylial na neho olej a
povedal, "Boh vybral jeho." Vidíte, my vyberáme podľa toho čo vidíme.
Boh vyberá podľa charakteru.

Charakter - nikdy nebolo takého charakteru ako Ježiš Kristus. To žije v
Ňom; manifestuje Ho. Vidíme, že je to pravda. To nie je Jeho svetská
krása, ktorá priťahuje Jeho Nevestu; je to Jeho charakter - charakter
cirkvi,  ktorý  Ježiš  hľadá;  nie  či  sú  to  veľké  budovy,  či  veľké
denominácie;  či  je  tam  veľa  členov.  On  zasľúbil,  že  kdekoľvek  sa
zhromaždia dvaja alebo traja, tam príde medzi nich. Skutočne. V tom
odpočíva  nádej  opravdových  veriacich,  v  Slove  Božom,  ktoré  je
potvrdené a je Pravdou. Čo to je? Vyberanie skrze Jeho Slovo.  Nie
nejaká skupina, ktorá miluje svet - oni to nenávidia. Nie divu, že ona je
s Ním rozvedená, pretože sa minula Jeho zjavenia a nemá ho. On sa
nestará  o  jej  ...  o  to  ako  sa zachováva a  čo robí  a  koľko má tých
svetských záležitostí; On v nej hľadá charakter, ten Kristov charakter.

Už len chvíľu teraz; to je to. On si vyberá nevestu, aby odzrkadľovala
Jeho  charakter,  moderné  cirkvi  sa  dnes  samozrejme  míňajú  Jeho
programu na milióny míľ, pretože oni zapierajú, že toto je pravda. Tak
ako by to  mohlo byť?  A teraz,  On čaká na ten  deň,  v  ktorom tá
Nevesta bude sformovaná (Židom 13:8) presne tak ako bolo to -
ako bol On. To musí byť to isté Jeho telo, tie isté kosti, ten istý
Duch, všetko to isté,  tak presne postavené a potom tí  dvaja sa
stanú jedno. Až kým sa cirkev nestane taká, oni nie sú jedno. Jeho
charakter (Slovo na tento vek) musí byť sformovaný; Ona musí byť
sformovaná, aby bola ako On.
A teraz na záver chcem povedať dôvod, prečo som toto všetko hovoril a
zakončím.

Jednej noci, okolo tretej hodiny ráno, som sa zobudil. A teraz, pýtam sa
každého z vás, aby mi odpovedal: Povedal som vám niekedy niečo v
Mene Pánovom čo by nebola pravda? Vždy to bola pravda. A tak mi
pomôžte, Boh vie, že je to pravda. Nie je ničoho nikde na svete, z tých
tisícok vecí, ktoré boli povedané, z ktorých by On niekedy ominul čo len
jedno slovo. Stále sa to dokonale vyplnilo, takže i vtedy, keď som bol
jedného dňa vo Phoenixe, bolo to asi pred rokom a povedal som vám to
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o tom ... to posolstvo na tému, "Aký je čas, pánovia" a povedal som
vám, že sa tam stretne tých sedem anjelov a bude otvorenie týchto
Pečatí  a čo ...  A časopis Life tam priniesol  o tom ten článok, o tom
veľkom plameni,  ktorý  sa vzniesol  hore do vzduchu,  30 míľ  vysoko,
roztiahnutý na 27 míľ a oni povedali, že nemôžu zistiť čo to bolo - ešte
to nevedia. A ľudia, ktorí sedia dnes večer práve tu v tejto budove, stáli
práve tam vtedy  so mnou,  keď  sa  to  stalo,  presne tak  ako  to  bolo
povedané.

On mi povedal o tých veciach, ktoré sa majú stáť a stalo sa to presne
tak; Ako každá z týchto Pečatí bola otvorená a boli povedané tajomstvá,
ktoré  boli  skryté  cez  všetky  tie  veky  reformátorov  a  tak  ďalej.  Tak
dokonale. Ako som stál na vrcholci toho kopca - mužovia, traja alebo
štyria z nich sú tu práve teraz prítomní; áno, i viacerí. Ako sme išli hore
na ten kopec, Duch Svätý povedal, "Zodvihni tú skalu." (Boli sme na
poľovačke.) On povedal, "Vyhoď ju do vzduchu a povedz, TAK HOVORÍ
PÁN." Urobil som to. Prišiel odtiaľ slabý vzdušný vír. A povedal som, "V
priebehu 24 hodín uvidíte ruku Božiu."

Tí ľudia sedia práve teraz tu. Nasledujúceho dňa okolo desiatej hodiny,
ako sme tam stáli, povedal som, "Pripravte sa; vojdite tam pod to auto"
(nejaký veterán); Povedal som, "niečo sa má stať." Bola jasná obloha.
Rovno hore vo veľkom kaňone, zostupoval dole z neba krúžiaci oheň s
veľkým rachotom, narazilo to takto na tie skalnaté steny. Stál som rovno
pod tým. Zložil som si len klobúk, chytil som si hlavu a prešlo to asi tri
alebo štyri stopy ponad mňa a vyrylo to takto ryhu rovno dookola po tej
stene a vybuchlo, vznieslo sa to hore do vzduchu a znovu to zakrúžilo
dookola a zostúpilo dole,  tri  krát,  na 200 yardov to ešte postínalo aj
vrcholce na kríkoch.

Počuli ste tých mužov povedať, "Amen"? Oni tam boli, keď sa to stalo,
vidíte. Tri razy to zaburácalo. Keď oni vyšli z pod tých áut a zovšadiaľ a
prišli naspäť, povedali, "Keby ťa to bolo zasiahlo, nezostal by z teba ani
mastný  fľak."  Povedal  som,  "To  nebolo  ...  To  bol  On.  On  ku  mne
hovoril." Boh hovorí z víchru, vidíte.

A  to  bol  ten  istý  Ohnivý  Stĺp,  ktorý  môžete  vidieť  tam  na  tých
fotografiách. A keď to odišlo hore oni povedali, "Čo to je?"

Povedal som, "Súd naráža na západné pobrežie." Na druhý deň potom
sa Aljaška takmer potopila.

Vidíte, prvý krát to narazilo tam, to prvé zavanutie, keď ten ... Musíte
niečo  urobiť,  aby  ste  to  naznačili.  Tak  ako  nejaký  muž  vzal  soľ  do
nádoby a vysypal ju do vody a povedal, "TAK HOVORÍ PÁN, nach je tá
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voda sladká." A iný, Ježiš vzal vodu a nalial do džbánu a urobil z toho
víno. Musíte mať niečo, aby ste to naznačili  a to je to, čo to bolo, to
vyletelo hore do vzduch a spadlo dole. To rozpočalo ten malý vír.

V dvadsiatych štyroch hodinách to zatriaslo tým vrchom, až to dookola
vyrylo brázdu. Pastor Blair, ktorý tu teraz sedí a díva sa rovno na mňa,
on bol tam hore a pozbieral nejaké z tých úlomkov. Je tu Terry Sothman
a oni, ktorí tam stoja a Billy Paul a brat ... mnohí ďalší, ktorí tu sedia,
ktorí  boli  priamo tam a videli  keď  sa to  stalo,  keď  to vylamovalo tie
skaly. Nie je to výmysel; je to pravda. Nestalo sa to voľakedy dávno v
Biblických dňoch; stalo sa to teraz. Ten istý Boh, ktorý mi stále ukazoval
tieto  veci  a  oni  sa  vyplnili  presne do  písmena.  Nikdy  nedal,  aby  to
sklamalo čo len raz - a tak sa Ním chválim.

Pred niekoľkými týždňami som bol vo videní, stál som na vyvýšenom
mieste a mal som sa dívať na predvedenie Cirkvi. A všimol som si ako
prichádzala z mojej ... Stál som viac akoby týmto smerom, smerom na
západ a z tejto strany prichádzala milá skupina žien - opravdu pekne
oblečených,  dlhé  vlasy  mali  začesané pekne  dozadu,  rukávy,  sukne
poniže  kolien  a  všetky  vykračovali  podľa  melódii,  "Napred  Boží
bojovníci, pochodujte vpred, s krížom Ježišovým premáhajúc svet." A
ako prechádzali okolo, stál som tam a bolo tam niečo, nejaký Duch -
Boh a On povedal, "To je Nevesta." A ja som sa pozeral a moje srdce
sa radovalo. A Ona išla takto okolo a prešla dokola poza mňa.

Po  nejakej  chvíli,  keď  takto  odišla,  On  povedal,  "A teraz  sa  príde
predviesť moderná cirkev." A tu prichádzala tá Ázijská cirkev. Nikdy som
nevidel  takú  špinavú  zberbu!  Tu  prichádzali  ďalšie  cirkvi  z  rôznych
národov. Vyzerali strašne!

Hovorím to preto, že som zaviazaný pred Bohom povedať vám Pravdu.
A keď On povedal, "Teraz sa predvedie cirkev Ameriky" ak som niekedy
videl  bandu  démonov,  tak  to  bolo  ono.  Tie  ženy  boli  povyzliekané
donaha, s niečím starým šedivým , malo to farbu ako slonia koža a oni
to držali pred sebou, čo však nemalo vôbec vrchnej časti a robili pri tom
také pohyby ako pri tých tancoch, čo tancujú tie výrastky tam vonku -
ten twist a hrala im pri tom taká hudba. A keď som videl ako prichádza
tá Miss Ameriky, skoro som omdlel.

To je TAK HOVORÍ PÁN. Ak mi veríte, že som Jeho sluha, verte mi
teraz. Nepovedal by som to za nič na svete; na celom svete nie je dosť
peňazí, žeby ma doviedli do toho, aby som to povedal, keby to nebola
pravda. A keď  prechádzala okolo, bola to najoplzlejšia vec, akú som
kedy videl. Pomyslel som si, "Bože, kazatelia i my bratia, pracovali sme
ako sme len vládali, aby sme Ti pripravili Nevestu a toto je to najlepšie
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čo sme mohli urobiť!" Krútila sa, držala to pred sebou, niečo ako tie hula
sukne. [sukňa urobená z dlhých stebiel trávy uviazaných na opasku - tl.]
Držala to pred svojou časťou tela, takto pred svojou spodnou časťou,
tancovala a točila sa takto ako to robia tie výrastky v tých vulgárnych
predstaveniach,  ktoré  robia  -  točiac  sa.  To  bola  Americká  Miss
kresťanstva.

Pomôžte mi, s pomocou Božou, tak to vlastne vyzerá v Jeho očiach. Ja
som len ... Mohol som skoro zomdlieť. Myslel som na to všetko úsilie a
kázanie a presviedčanie - každá jedna z nich mala ostríhané vlasy, točili
sa a tak išli a držali to pred sebou. Prešli okolo, tam kde som stál s tou
nadprirodzenou  Bytosťou.  Nemohol  som  Ho  vidieť.  Mohol  som  Ho
počuť  ako  ku mne hovorí.  Bol  tesne  pri  mne.  Ale  keď  sa  oni  takto
obrátili, boli ... stále sa len točili a smiali a tak išli ďalej, takto sa správali,
držiac to pred sebou. A teraz ja, stojaci tam v Jeho prítomnosti, Jeho
sluha  a  všetko  to  úsilie,  to  bolo  to  najlepšie  čo  som mohol  urobiť.
Rozmýšľal  som,  "Bože,  ku  čomu mi  to  bolo? Na čo to bolo  dobré?
Všetko to volanie, prosenie a presviedčanie a tie veľké znamenia a divy
a zázraky, ktoré si Ty ukázal. A ako som stával tam za kazateľňou a ako
som  prichádzaval  domov  a  plakal,  potom  čo  som  im  kázal  a  po
všetkom, a čo mi to prinieslo? A teraz Ti musím predstaviť niečo takéto,
ako Tvoju Nevestu."

A ako som tam stál a díval sa, ona prešla okolo a môžete si predstaviť -
zozadu nemala na sebe nič, držala to len pred sebou, ako prechádzala
okolo, tancujúc a krútiac sa, rozhadzujúc takto svojimi údami pri ... Och,
bolo to vulgárne, ako sa zachovávala - natriasajúc takto svojím telom!

Opýtate sa, "Čo to znamená, brat Branham?" Neviem. Hovorím vám iba
to čo som videl. A keď ona takto prešla, pozrel som sa na ňu a och, až
to so mnou zatriaslo. A odvrátil som sa preč. Pomyslel som si, "Bože,
potom som odpísaný. Nemá význam aby som sa snažil ešte niečo ...
Môžem s tým všetkým prestať."

A pani Carl Williams, ak tu niekde sedíš a ten sen, ktorý si mi nedávno
rozprávala, čo sa ti jednej noci sníval, ktorý ťa trápil, to je to. Ten volant
mi je vzatý z ruky.

Potom, rozmýšľal som, že môžem na to rovno zabudnúť;  Bol  som z
toho preč.  A potom zrazu, počul som ich znovu prichádzať.  A z tejto
strany  prichádzala  tá  istá  Nevesta,  ktorá  vtedy prechádzala  okolo.
Znovu tu prichádzali tie milé dámy a každá jedna z nich bola oblečená
vo  svojom  národnom  kroji,  podľa  toho  odkiaľ  pochádzali  -  ako  zo
švajčiarska,  Nemecka,  a  tak  ďalej  -  každá  mala  oblečený  taký  kroj,
všetky  mali  dlhé  vlasy,  presne  tak  isto,  ako  tam  tá  prv.  A tu  oni
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prichádzali, kráčajúc - "Napred Boží bojovníci, pochodujte vpred ..." A
keď prešli okolo tej tribúny, kde sme stáli, zrazu každé oko sa obrátilo
tým smerom, a potom sa otočili a pochodujúc odchádzali. A práve, keď
začali kráčať rovno hore do oblakov, tá druhá došla hore až po okraj
vrchu a začala takto schádzať dole. Tieto začali mašírovať rovno hore
do oblakov. A keď mašírovali, všimol som si zopár dievčeniec zozadu,
(podľa  výzoru  to  mohli  byť  cudzinky,  akoby  zo  švédska,  alebo
švajčiarska, alebo z niekade,) začali sa rozhliadať dookola a ... Zakričal
som, "NEROBTE TO!! Nevychádzajte z kroku!" A ako som takto kričal,
to videnie ma opustilo a stál som tam takto so zodvihnutými rukami.
Pomyslel som si, "Dobre ..."

Kvôli tomu som dnes večer hovoril o tom o čom som hovoril. Chcem sa
vás niečo opýtať: Je neskoršie než ako si myslíte? Mohla ona už byť
vyvolaná a vybraná - zapečatená? V takom prípade, ako viete, by už
nezostal nikto, kto by mohol byť do nej dodaný. Bolo by to možné? Ó
jéj.  Ó jéj.  Pamätáte čo som povedal jedného dňa pri  raňajkách? Pri
oplodňovaní u samca i  samičky, tam je vypustené milión zárodkov a
milión vajíčok, ale je len jedno z nich, ktoré prežije, hoci sú si všetky
podobné - jeden z milióna. Každé jedno to vajíčko je rovnaké a tak isto
sú si rovnaké i tie zárodky. Jedno z nich prežije a tie ostatné zahynú.
Nikto nedokáže povedať, ktoré je to dozreté vajíčko, alebo niečo o tom.
To musí rozhodnúť  Boh. Či  to bude chlapec alebo dievča, blondínka
alebo brunetka, alebo čokoľvek to bude, o tom rozhoduje Boh. Nie tie
prvé, ktoré sa stretnú, ale tie prvé o ktorých Boh rozhodol. Možno jedno
prichádza  z  tadiaľto  a  jedno  ...  Ak  ste  to  niekedy  videli  pod
mikroskopom, ako sa to deje. Díval som sa na to. To musí rozhodnúť
Boh.  Oni  sú  všetky  rovnaké  -  ale  skrze  vyvolenie.  To  prirodzené
narodenie sa deje skrze vyvolenie. Boh berie jedno z milióna.

Keď Izrael opustil Egypt, na ceste do zasľúbenej zemi, bolo ich približne
dva  milióny  ľudí.  Každý  jeden  z  nich  bol  pod  tým  istým  obetným
baránkom, inak by neboli zostali  nažive. Každý  jeden z nich počúval
Mojžíša, proroka. Každý jeden z nich bol pokrstený v Červenom mori.
Každý  jeden  z  nich  tancoval  -  tie  ženy s  Miriam,  plesali,  na  druhej
strane mora, keď Boh zničil toho nepriateľa. Každý jeden z nich stál s
Mojžíšom a počuli ho spievať v Duchu. Každý jeden jedol mannu vonku
na  púšti,  ktorá  padala  z  neba  -  každú  noc  nová  manna,  čo  je
predobrazom na Posolstvo. Každý jeden z toho jedol. Ale z tých dvoch
miliónov, koľkí došli do cieľu? - dvaja. Jeden z miliónu!

Teraz je na svete približne päťsto miliónov kresťanov, rátajúc katolíkov a
všetkých.  Päťsto  miliónov  takzvaných  veriacich  na  svete.  Keby
Vytrhnutie nastalo dnes večer, to by znamenalo, keby to bol jeden z
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milióna (ja nehovorím, že to tak bude, ale keby to tak bolo), v ďalších
dvadsiatych štyroch hodinách by chýbalo päťsto ľudí. Vôbec by ste sa o
tom ani nedozvedeli. Toľko ľudí sa aj tak niekde stratí, že sa to ani nedá
postrehnúť.

Potom by sa mohlo stať ... mohlo by sa nám stať, priatelia, ako sa to
stalo keď prišiel Ján Krstiteľ. Dokonca učeníci hovorili, "Prečo učení v
Písme  hovoria,  prečo  apoštolovia,  či  proroci  hovorili,  prečo  je  to
povedané, že prv musí prísť Eliáš aby napravil všetko?"

On povedal, "Hovorím vám, že Eliáš už prišiel a nezbadali ste to."

Jedného z týchto dní, ako tu sedíme, by sme tu mohli zostať zanechaní.
"Čo je s tým Vytrhnutím, ktoré malo nastať pred tým útiskom?"

"Ono už nastalo a vy ste to nezbadali."

Celé telo je vpečatené dovnútra - drží krok. Nehovorím, že to tak je;
Dúfam, že to tak nie je. Ale priateľu, keď my necháme ... Ak dnes večer
cítime vo svojom srdci, že by sme mali dať do poriadku svoje životy, i tie
veci čo sme vykonali, dovoľte mi aby som vám poradil ako kazateľ a
brat ... A poviem to prvý krát spoza kazateľni. Zašiel som v tom dnes
večer  trochu  ďalej,  než  ako  kedykoľvek  pri  všetkom  inom,  pred
verejnosťou, pretože som mal veľkú slobodu v týchto zhromaždeniach.
Ak mi veríte, že som Boží prorok, počúvajte to, čo som vám povedal. Ak
zneje v tvojom srdci čo len slabý hlas, choď hneď teraz ku Bohu. Urob
to!

Zastavte  sa  na  chvíľu,  ľudia.  Pozrite  sa  na  svoje  vyznania,  ktorým
slúžite. Pozrite sa do svojich cirkví. Je to presne podľa Božieho Slova?
Splnili ste všetky podmienky? Poviete si, "Ja som dobrý človek." Taký
bol aj Nikodém, a takí boli i všetci ostatní z nich. Oni boli dobrí ... Vidíte,
to s tým nemá nič spoločného.

A ženy, chcem aby ste sa pozreli do zrkadla a videli to čo Boh vyžaduje
od  ženy  aby  robila  a  videli  v  Božom zrkadle  -  nie  teraz  vo  vašom
cirkevnom  zrkadle,  v  Božom  zrkadle  -  a  videli  či  by  ste  mohli
kvalifikovať svoj život, ako život Duchovnej Nevesty Ježiša Krista.

Kazatelia, tiež o tom porozmýšľajte. Či nezavíjate veci do vatičky, aby
ste neranili niečie pocity? Robili by ste to, keby to nebolo ... keby vás
vylúčili z cirkvi? Ak sa cítiš, že to tak robíš, môj drahý brat, dovoľ mi aby
som ťa varoval v Mene Ježiša Krista, uteč od toho hneď teraz.

A  panie,  ak  nemôžete  vyplniť  kvalifikácie  kresťanky,  nie  nejakej
zapísanej  kresťanky,  ale  vo  vašom  srdci  a  vo  vašom  živote  je  to
vypísané presne tak, ako to tu hovorí Boží sobášny list, že to musí byť.
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A členovia cirkví, ak vaša cirkev nevypĺňa Božie kvalifikácie Jeho Slova,
tak z nej vyjdite a vojdite do Krista. To je vážne varovanie. Nevieme
kedy. A vy neviete kedy sa toto mesto jedného dňa zrúti z tadeto na dno
tohoto oceánu.

"Ó, Kafarnaum," povedal Ježiš, "ktoré si vyvýšené až do Neba, budeš
zvrhnuté  až  do  pekla  ...  lebo  keby  sa  tie  veľké  skutky  boli  diali  v
Sodome a v Gomore, stáli by až do tohoto dňa." A Sodoma a Gomora
leží na dne Mŕtveho mora a Kafarnaum je na dne jazera.

Ty  mesto,  ktoré  hovoríš  o  sebe,  že  si  mestom  anjelov,  ktoré  sa
vyvyšuješ do Neba a rozširuješ všetky tie špinavé, nečisté veci v móde i
vo všetkom, takže prichádzajú dokonca z cudzích krajín a zbierajú našu
špinavosť a rozširujú to ďalej, s tvojimi peknými kostolmi a vežičkami, i
so  všetkým tým ako  sa  zachovávaš  -  pamätaj,  jedného dňa,  budeš
ležať  na dne tohoto mora! Už  teraz je pod tebou veľká dutina. Hnev
Boží kypí rovno pod tebou. Ako dlho On ešte bude držať tú pieskovú
vrstvu, ktorá nad tým visí, keď ten oceán pod tým na míľu hlboko sa
dostane rovno až po jazero Salton. Bude to horšie ako to bolo vo dňoch
Pompejí.  ČIŇ  POKÁNIE  LOS  ANGELES!  ČIŇTE  POKÁNIE  AJ  VY
OSTATNÍ A OBRÁŤTE SA K BOHU! HODINA JEHO HNEVU JE NAD
ZEMOU. UTEČTE DOKIAĽ MOŽNO UTIECŤ A VOJDITE DO KRISTA."
Modlime sa.

Drahý Bože, môj duch sa chveje, moje srdce roní slzy varovania, sprav,
ó Bože, nech ani muži ani ženy si nemyslia, že to čo som povedal, som
povedal ako nejaký žart a členovia cirkví, nech si nemyslia, že to bolo
povedané proti nim. Nech by mohli vidieť, Pane, že to bolo z lásky. Ty si
mi  svedkom, Všemohúci  Bože,  že som cestoval  hore dole po tomto
pobreží, rok po roku, zvestujúc Tvoje Slovo. Buď mi svedkom, ó Bože,
keby sa to stalo dnes večer, povedal som  im Pravdu. Ty vieš,  že to
videnie o tej Neveste je Pravda. Použil som pri tom Tvoje Meno, Pane a
povedal som, že je to TAK HOVORÍ PÁN a cítim, že som si vedomí,
Pane, toho čo robím.

A tak Ťa prosím, Pane, v Mene Ježiša, nech sa spamätajú tí ľudia dnes
večer a utečú pred tým hnevom, ktorý nadchádza, pretože Ichabot je
napísané na dverách a na tomto národe. Čierna kontrolná značka je
vytlačená krížom cez to, Duch Boží je z toho zarmútený a odišiel preč a
oni  sú  zvážení  na  vážkach  a  nájdení  sú  ľahkí.  Hostina  kráľa
Nabuchodonozora  sa  znovu  zopakovala  s  účastníkmi,  ktorí  holdujú
alkoholu a s polonahými ženami a hovoria si kresťania.

Ó Nebeský  Bože,  buď  milostivý  tomuto hriešnemu svetu a hriešnym
ľuďom, Pane, akými sme dnes večer. Bože, snažím sa stáť v trhline a
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prosiť  o Božie milosrdenstvo, aby si Ty prehovoril  do tohoto zástupu
dnes večer a upozornil Svoju Nevestu, Pane, aby nepochodovala podľa
taktu nejakého vyznania, ale podľa zvuku Evanjelia Pána Ježiša Krista.
Sprav to, ó Bože. Nech sa stane známym dnes večer, že Ty si Boh, a
Tvoje Slovo je pravda. Zatiaľ čo vo vážnosti pred očami týchto ľudí, ich
vzývame do toho aby venovali pozornosť Tvojmu Slovu. V Mene Ježiša
Krista sa modlím za nich, Pane.

Oni  bez  najmenšieho  tieňa  pochybnosti  videli  ako  sa  pohybuješ
pomedzi nich a hovoríš im to čo je v ich srdciach. A Ty vieš, Pane, čo sa
deje práve teraz. Ty vieš,  že je to Pravda, ó Bože. A ja Ťa prosím v
Mene Ježiša, nech Duch Svätý  znovu zasiahne, Pane, a potiahne z
tohoto publika, Pane, tých, ktorí sú zapísaní v Baránkovej Knihy Života.
Sprav to, ó Bože, prosím to z celého svojho srdca.

Títo ľudia, skutočne, Pane, by mi dali posledný halier, ktorý by mali aby
podopreli toto posolstvo. Oni by urobili všetko čo by mohli, ale ó, Bože,
keď sa jedná o zjednotenie sa s tým a vojdenie do toho, modlím sa,
Bože,  aby  toto  bol  ten  večer,  kde  ich  Ty  odmeníš  a  zleješ  Svojho
Svätého Ducha na toto zhromaždenie. A možno, že tu nebude veselo,
ani  skákanie dookola,  ale nárek a plač  a pokánie,  držanie sa rohov
oltára, pri tom čo dnes večer vidíme, že zo spodku na nás reve súd!
Sprav to, Bože. Modlím sa tak úprimne ako len viem, v Mene Ježiša
Krista.

Môj brat, sestra, neviem čo viac ešte povedať. Ak som našiel milosť vo
vašich očiach skrze Moc Božiu; ak mi veríte, že som Jeho prorok ...
Toto je prvý  krát, kedy som to povedal verejne, ale cítim akési divné
varovanie. Nie som náchylný do toho, aby som to hovoril . Vy viete, že
nie. Nepostupujem tak. Váhal som, keď som mal hovoriť toto Posolstvo
a povedať tieto veci. Stránil som sa a robil som všetko možné, aby som
sa  tomu  vyhol,  ale  je  to  povedané  a  v  deň  súdu  to  povstane  ako
svedok, že som povedal Pravdu. To je TAK HOVORÍ PÁN BOH. OCH,
LETNIČNÍ, UTEKAJTE, ABY STE ZACHRÁNILI SVOJ ŽIVOT! BEŽTE
KU ROHOM OLTÁRA A VOLAJTE KÝM NIE JE PRÍLIš  NESKORO,
PRETOŽE PRÍDE HODINA, KEĎ BUDETE MÔCŤ KRIČAŤ A NIČ VÁM
TO NEPOMÔŽE. PRETOŽE EZAV SA SNAŽIL NÁJSŤ SVOJE PRÁVO
PRVORODENSTVA  A  NEMOHOL  HO  NÁJSŤ.  Porúčam  ťa,  ó
Kalifornia,  ó  Zhromaždenie  Obchodníkov  Plného  Evanjelia,  ktorých
milujem, do ktorých som sa priviazal  celým svojím srdcom, porúčam
vás dnes večer Ježišovi Kristovi. Utečte sa ku Nemu! Nedovoľte nikdy
diablovi, aby vás učinil  vlažnými voči  tomuto. Stojte tesne pri tom, až
kým každý  jeden nebudete naplnený  Duchom Svätým, až  tak,  že to
spôsobí, že prídete do tohoto Slova, spôsobí to, že vy ženy narovnáte
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svoje cesty, spôsobí to, že vy muži narovnáte svoje cesty. Ak hovoríte,
že máte Ducha Svätého a nezhodujete sa so Slovom, to je vo vás iný
duch. Boží  Duch spočíva na Jeho Slove. Mesiáš  - pomazané Slovo.
Nevesta musí byť "Mesiáškou" - pomazaným Slovom.

Povstaňme v Mene Pána Ježiša Krista. Ak by ste už nikdy viac nepočuli
môj hlas ... Ak bude vôľa Božia, za niekoľko hodín sa mám plaviť do
Afriky; Možno, že sa už nevrátim. Neviem. Ale hovorím vám z celého
svojho srdca, že som vám povedal Pravdu. Nevyhýbal som sa, aby som
vám oznámil všetko čo mi Boh kázal, aby som povedal a hovoril som to
v Mene Pánovom.

Toto  je  vážna  chvíľa.  Neviem ako to  povedať.  Snažil  som sa  odísť
spoza kazateľni tri  alebo štyri  krát  a nemohol som to urobiť.  Toto je
vážna hodina. Nikdy na to nezabudnite!  Toto je čas v ktorom možno
Boh robí Svoje posledné volanie. Ja ne... Jedného dňa on učiní Svoje
posledné zavolanie. Kedy? Ja neviem. Ale hovorím vám, podľa toho
videnia, to vyzerá tak, že tá Nevesta je už  skoro hotová! Hľaďte ako
prichádzajú tie jednotlivé cirkvi. Keď spiaca panna ide pre olej, ona si
ho zabudla obstarať. Nevesta vošla dovnútra. Nastalo Vytrhnutie. Zatiaľ
čo si oni išli  kúpiť  olej,  prišiel  Ženích.  Či  spíte? Prebuďte sa, rýchlo,
spamätajte sa a modlime sa každý jeden, ako keby sme v tejto minúte
mali zomrieť, v Mene Pánovom. Nech sa každý modlí svojím vlastným
spôsobom.

Všemohúci Bože, buď nám milostivý, Pane. Buď mi milostivý. Buď nám
všetkým milostivý. Čo by nám to pomohlo, keby sme robili neviem čo,
ak by sme sklamali v týchto veciach. Stojím tu a prosím o zmilovanie, ó
Bože, prv ako sa toto veľké mesto zatopí v mori a súdy Božie zmetú
toto pobrežie, prosím, Bože, aby si Ty vyvolal Svoju Nevestu. Porúčam
ich teraz Tebe v Mene Ježiša Krista. Amen.

* * * 
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* * * * * * *

--- Brožúra nie je na predaj ---

Text je verným opisom a prekladom zvukového záznamu. 
Ponúkame biblické materiály – knihy, brožúry, CD, DVD. 

Zásielky sú bezplatné. 

Kontakt:
email: info@vecerne-svetlo.sk

tel.: +421(0)911 178 730

Ďalšie informácie nájdete na stránke

www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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www.vecerne-svetlo.sk
Poznaj  pravdu  a  pravda  ťa  vyslobodí
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